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Přítomno: 13 členů ZO, Mgr. Marek Štencl, Lenka Tylová,  Bc. Jan 
Šváb, Mgr. Marcel a Budinová, Mgr. Jana Švábová, MUDr. Zdeněk 
Štěpán, Ing. Petr Kuba, Ing. Michal Korytář, Ing. Miroslav Vinkler, 
MUDr.  Veronika Solařová, Josef Ostravský, Ing.  Pavel Boucký, 
Mgr. Hana Bednářová
Omluveni: Lucie Gieslová
Pozdější příchod: Josef Minář se dostaví na 8. VZZO později
Předsedající: Mgr. Jana Švábová

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ:
Starosta obce zahájil 8. VZZO v  17,45 hod., určil předsedajícím 
8 VZZO paní Mgr. Janu Švábovou a předal jí slovo.
Paní předsedající uvítala zastupitele a  konstatovala, že 8. VZZO 
bylo řádně svoláno, pozvánka byla řádně zveřejněna. Dále předse-
dající konstatovala, že je přítomno 13 členů zastupitelstva obce, 
což je nadpoloviční většina zvolených zastupitelů, dnešní zasedání 
je tedy schopno se usnášet. Dále konstatovala, že zápis z minulé-
ho jednání 7. VZZO Nový Malín je vyhotoven a  je pro zastupitele 
a občany připraven k nahlédnutí.

Dále předsedající určila zapisovatelem z 8. VZZO paní Dagmar Ku-
bíčkovou.
Dále předsedající určila skrutátory paní Dagmar Kubíčkovou 
a Janu Vohralíkovou.

Předsedající dále přednesla návrh členů do návrhové komise paní 
Lenku Tylovou a paní Mgr. Marcelu Budinovou. Následně se dotá-
zala, zda má někdo ze zastupitelů jiný návrh, a vzhledem k tomu, 
že jiný návrh na členy návrhové komise nebyl přednesen, nechala 
hlasovat o navržených kandidátech do návrhové komise.

Usnesení:
ZO schvaluje za členy návrhové komise paní Lenku Tylovou a paní 
Mgr. Marcelu Budinovou s poměrem hlasů 13 pro/0 proti /0 zdržel 
se hlasování.

Za ověřovatele zápisu předsedající navrhla pana Josefa Ostrav-
ského a pana MUDr. Zdeňka Štěpána. Následně se dotázala, zda 
má někdo ze zastupitelů jiný návrh, a vzhledem k tomu, že jiný ná-
vrh na ověřovatele zápisu nebyl přednesen, nechala hlasovat o na-
vržených kandidátech za ověřovatele zápisu.

Usnesení:
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu pana Josefa Ostravského 
a  pana MUDr.  Zdeňka Štěpána s  poměrem hlasů 13 pro/0 proti 
/0 zdržel se hlasování.

Dále předsedající seznámila zastupitele a veřejnost s body progra-
mu 8. veřejného zasedání ZO.

Navržený program zasedání 8. VZZO Nový Malín:

1) Kontrola plnění usnesení

2) Majetkoprávní záležitosti
 a)  Prodej pozemků v  areálu bývalé cihelny – společnost 

STROM Praha a.s.
 b)  Dohoda o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozem-

ku p.č. 3487/2 a p.č. 3487/3, oba v k.ú. Nový Malín – VN3, 
AOPK ČR

3) Finanční záležitosti
 a) Čerpání rozpočtu od začátku roku 2023
 b) Rozpočtová opatření na vědomí
 c) Rozpočtové opatření č. 11/2023

4) Ostatní
 a)  OZV o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci
 b)  OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodář-

ství

5) Diskuze

Následně předsedající vyzvala zastupitele k doplnění či změně pro-
gramu.
Paní Bednářová dává návrh na doplnění bodu 4c) Vyhlášení konkur-
zu na pracovní místo ředitel/ředitelka ZŠ a MŠ Nový Malín.

Dále pan Vinkler dává návrh na doplnění bodu 4d) Podnikatelský 
záměr dřevosklad.
Další návrhy na doplnění programu ze strany zastupitelů nebyly 
předloženy.
Předsedající nechala o  doplnění bodu 4d) Podnikatelský záměr 
dřevosklad do programu 8. VZZO Nový Malín přednesené panem 
Ing. Miroslavem Vinklerem následně hlasovat.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 6 pro /4 proti /3 se 
zdrželi hlasování. Usnesení nebylo přijato.

Pan Korytář žádá o  jmenovité hlasování během celého zasedání 
ZO.
17:51 hod. přišel pan Josef Minář. Počet zastupitelů se zvýšil 
na 14.

Dále nechala předsedající hlasovat o doplnění bodu 4c) Vyhlášení 
konkurzu na pracovní místo ředitel/ředitelka ZŠ a MŠ Nový Malín do 
programu 8. VZZO Nový Malín přednesené paní Mgr. Hanou Bed-
nářovou.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh paní Mgr. Hany 
Bednářové byl odmítnut poměrem hlasů 6 pro (Vinkler, Korytář, 
Kuba, Bednářová, Solařová, Boucký) /6 proti (Tylová, Ostravský, 
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Budinová, Štencl, Švábová, Šváb) /2 se zdrželi hlasování (Minář, 
Štěpán). Usnesení nebylo přijato.

Následně dala předsedající hlasovat o původním předloženém pro-
gramu 8. VZZO.

Usnesení:
ZO schvaluje předložený program 8. VZZO s  poměrem hlasů 
8  pro (Štencl, Švábová, Budinová, Tylová, Ostravský, Minář, Štěpán, 
Šváb)/2 proti (Korytář, Bednářová) /4 zdrželi se hlasování (Vinkler, 
Kuba, Solařová, Boucký).
Schválený program 8. veřejného zasedání zastupitelstva obce 
pak je následující:

1) Kontrola plnění usnesení

2) Majetkoprávní záležitosti
 a)  Prodej pozemků v  areálu bývalé cihelny – společnost 

STROM Praha a.s.
 b)  Dohoda o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozem-

ku p.č. 3487/2 a p.č. 3487/3, oba v k.ú. Nový Malín – VN3, 
AOPK ČR

3) Finanční záležitosti
 a) Čerpání rozpočtu od začátku roku 2023
 b) Rozpočtová opatření
 c) Rozpočtové opatření č. 11/2023

4) Ostatní
 a)  OZV o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci
 b)  OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodář-

ství

5) Diskuze
Po schválení programu 8. VZZO Nový Malín bylo přistoupeno k pro-
jednávání jednotlivých bodů schváleného programu.

1) Kontrola plnění usnesení
Předsedající konstatovala, že úkoly na minulém 7. VZZO Nový Ma-
lín uloženy nebyly a přistoupila k projednání dalšího bodu progra-
mu.

Pan Kuba se vrací k 7. jednání VZZO, kdy mylně podal informaci 
o  podjatosti pana starosty ve věci prodeje pozemků společnosti 
STROM, kdy si zaměnil společnost STROM a.s. a  STROM Praha 
a.s., panu starostovi omluvu poslal písemně, omlouvá se a přiklá-
dá omluvu v písemné podobě. Pan starosta omluvu přijímá.

Pan Vinkler využívá svého práva zastupitele a  předkládá návrh 
usnesení: ZO vyslovuje nespokojenost s pozdním zasláním většiny 
materiálů na jednání dnešního ZO. Nemohl se připravit na dnešní 
jednání zastupitelstva a žádá o hlasování k tomuto bodu.

Předsedající nechala o návrhu usnesení „ZO vyslovuje nespokoje-
nost s pozdním zasláním většiny materiálů na jednání dnešního ZO“ 
přednesené panem Ing. Miroslavem Vinklerem následně hlasovat.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 6 pro (Vinkler, Korytář, 
Kuba, Bednářová, Solařová, Boucký) /6 proti (Tylová, Ostravský, 
Budinová, Štěpán, Švábová, Minář) /2 se zdrželi hlasování (Štencl, 
Šváb). Usnesení nebylo přijato.

2) Majetkoprávní záležitosti

2a) Prodej pozemků v areálu bývalé cihelny – společnost STROM 
Praha a.s.
Bod představuje paní předsedající a předala slovo panu starostovi. 
Pan starosta se vrací k výtce pana Vinklera ohledně pozdního zaslá-
ní podkladů na dnešní ZO, omlouvá se, bylo to způsobeno nemocí 
paní Stuchlé a  bodem prodeje pozemků v  cihelně, nebylo možné 
zaslat materiály dříve, ale bude se snažit, aby už k tomuto nedochá-
zelo. Následně pan starosta popsal průběh řešení prodeje pozemků 
v areálu bývalé cihelny, uvedl, že v době vyvěšení záměru byla na 
obec podána žádost společnosti GATTAKA ze Šumperka o odkou-
pení předmětných pozemků, chtějí vybudovat něco podobného jako 
pan Švec z Motorservisu, haly atd. Dále pan starosta uvádí, že pan 
Kuba žádal o bližší specifikaci zamýšlené investice STROMu Praha, 
která je stále stejná, chtějí budovat obchodní a  servisní středisko 
tov. zn. JOHN DEER. Následně dala předsedající prostor k diskuzi. 
Pan Kuba shrnuje historii koupě areálu bývalé cihelny včetně financí, 
kdy obec koupila areál cihelny za 19,9 mil. Kč, dále zde byly výdaje 
za polohopisy, výškopisy, na druhé straně příjmy za pronájem částí 
areálu. Část areálu je prodána komerčním subjektům, dále je tam 
záměr vybudovat multifunkční sportoviště a lesopark. Chce to pra-
covat s celým areálem. Stále není jasné, jak to bude s hasiči, kde 
budou mít svoje zázemí, bude problém se dostat do areálu přes plá-
novanou cyklostezku. Reaguje pan starosta - pan Kuba posílal všem 
zastupitelům tento investiční výčet. Pan starosta posílal pozvánku 
na příští týden na pracovní zasedání ZO, kdy se bude probírat ná-
vrh rozpočtu obce na rok 2024 a strategický rozvojový dokument, 
dále avizuje příští zasedání VZZO v úterý 19. 12. 2023. Již několikrát 
zmiňoval, že projekt lesoparku je pozastaven do doby, než bude vy-
řešena žaloba na územní plán. Je zpracována studie a podklady pro 
další vyřizování. Areál hasičů projekčně zpracovává Ing.  Šperlich. 
Areál bude zachován jako v současné podobě, je tam rovina včetně 
prostoru pod svahem, přístup do areálu hasičů bude možný i zezadu 
od Dolních Studének, kde je 10m proluka. Nově plánovaný lesopark 
a areál hasičů je mimo průmyslovou zónu, prodej to neomezí. Paní 
Bednářová se ptá, do jaké míry koliduje případná zamýšlená cyklo-
stezka, bude tato odkloněna? Ukazuje pan starosta na mapě, s cy-
klostezkou je pamatováno už při prodeji pozemků. Pan Korytář se 
také ptá na areál hasičů. Hasiči potřebují trať dlouhou minimálně 
120m, bylo by vhodnější zabrat část rovného pozemku z uvažované-
ho prodeje STROMu, který je vhodnější pro vybudování cvičné dráhy 
hasičům a prodej pozemků pro společnost STROM Praha posunout 
dozadu. Pan starosta odpovídá, že to není možné, v územním plánu 
je vyznačena průmyslová zóna a klidová zóna. Nelze toto v součas-
nosti měnit. Pan Korytář se ještě ptá na kritéria prodeje, zda spo-
lečnost GATTAKA požaduje plochu stejně velkou jako společnost 
STROM. Pan starosta odpověděl, že dávali nabídku na zveřejněný 
záměr, chtěli by i víc a každý chce přístupovou cestu mít svoji. Paní 
Solařová se ptá, zda byli pozváni na zasedání ZO zájemci o koupi 
pozemků, společnost STROM a společnost GATTAKA. Bývá zvykem, 
že uchazeči představí svoje projekty. Poukazuje, aby ve smlouvě 
byla uvedena podmínka na oddělení areálu od silnice nějakou zelení 
ke snížení prašnosti a hlučnosti. Vyjadřuje své znepokojení s pozdně 
zaslaným materiálem a zdrží se hlasování. Pan Kuba zmiňuje obavy 
občanů, kteří bydlí u komunikace vedoucí na Třemešek, velká vozi-
dla se zde nevyhnou. V usnesení je uveden závazek vybudovat areál 
do osmi let, aby se nestalo, jako v lokalitě Pod Malínským vrchem, 
pozemek, který jsme před měsícem prodali, majitel prodává dál. 
Dále se pan Kuba ptá na usnesení, kde je uvedeno „do určité doby“, 
do kdy je to myšleno. Pan starosta vycházel z usnesení s Komerč-
ní bankou, lze uvést konkrétní datum i do textu usnesení, a  to do 
15. 12. 2023. Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena 
a bylo přistoupeno k hlasování.



Usnesení:
1) ZO schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej pozem-
ku p.č.  4065/7 ostatní plocha, jiná plocha o  výměře 10.293 m2 
v  k.ú.  Nový Malín, v  rozsahu dle GP č. 2110-171/2023 (dále jen 
„předmět převodu“) mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 
03 Nový Malín č.p. 240, jako prodávající a společností STROM Pra-
ha a.s., IČ: 25751069, sídlo: 190 17 Praha 9 – Vinoř, Lohenická 607, 
jako kupující s těmito základními podmínkami:
-	 kupní cena za prodej předmětu převodu činí 10,800.000 Kč (slo-
vy: deset milionů osm set tisíc korun českých) bez DPH, tj. včet-
ně  21% DPH činí kupní cena 13,068.000  Kč(slovy: třináct milionů 
šedesát osm tisíc korun českých),
-	 plná výše kupní ceny 13,068.000 Kč(slovy: třináct milionů šede-
sát osm tisíc korun českých) bude ze strany kupující společnosti 
zaplacena na vázaný účet bankovní úschovy u Komerční banky a.s., 
pobočka Šumperk, do 15. 12. 2023 a  vyplacena prodávající obci 
Nový Malín ze strany Komerční banky a.s. nejpozději do 5 pracov-
ních dnů od předložení výpisu z  katastru nemovitostí, ve kterém 
bude jako vlastník předmětu převodu uveden kupující,
-	 kupní smlouva bude obsahovat závazek kupující společnos-
ti k  vybudování obchodního a  servisního střediska zemědělské 
techniky zn. JOHN DEERE, a to do 8 let ode dne provedení vkladu 
vlastnického práva do KN k předmětu převodu ve prospěch kupují-
cí společnosti STROM PRAHA a.s. pod sankcí odstoupení od kupní 
smlouvy ze strany prodávající v případě nesplnění tohoto závazku 
ze strany kupující,
-	 náklady spojené s kupní smlouvou – pořízení GP a správní po-
platek za vklad do KN uhradí kupující,
s poměrem hlasů 9 pro (Štencl, Minář, Štěpán, Budinová, Švábo-
vá, Ostravský, Šváb, Tylová, Boucký) / 2 proti (Korytář, Bednářová)/ 
3 zdrželi se hlasování (Vinkler, Solařová, Kuba).

2) ZO schvaluje uzavření Dohody o správě kupní ceny 13,068.000 Kč 
dle kupní smlouvy na prodej pozemku p.č. 4065/7 ostatní plocha, 
jiná plocha o  výměře 10.294 m2 v  k.ú.  Nový Malín v  rozsahu dle 
geometrického plánu č. 2110-171/2023 (dále jen „předmět pře-
vodu“) mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový 
Malín č.p.  240, jako prodávající, společností STROM PRAHA a.s., 
IČ: 25751069, sídlo: 190 17 Praha 9 – Vinoř, Lohenická 607, jako 
kupující a Komerční bankou, a.s., IČ: 45317054, sídlo: 114 07 Praha 
1, Na Příkopě 969/33, jako správcem kupní ceny s tím, že bankovní 
služby související s touto dohodou uhradí v plném rozsahu kupující 
společnost STROM PRAHA a.s. s poměrem hlasů 9 pro (Štencl, Mi-
nář, Štěpán, Budinová, Švábová, Ostravský, Šváb, Tylová, Boucký) / 
2 proti (Korytář, Bednářová)/ 3 zdrželi se hlasování (Vinkler, Sola-
řová, Kuba).
2b)Dohoda o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozemku 
p.č. 3487/2 a p.č. 3487/3, oba v k.ú. Nový Malín – VN3, AOPK ČR
Předsedající předala slovo panu starostovi, který uvedl důvod před-
ložení dohody o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozem-
cích p.č. 3487/2 a p.č. 3487/3, oba v k.ú. Nový Malín.
Následně dala předsedající prostor k  diskuzi. Diskuze k  tomuto 
bodu programu nebyla vedena a bylo přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO schvaluje uzavření Dohody o  vzdání se práva náhrady ško-
dy vzniklé na pozemcích pod stavbou VN č. 3, Nový Malín, a  to 
p.č. 3487/2 a p.č. 3487/3, oba v k.ú. Nový Malín mezi Obcí Nový 
Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako vlastní-
kem zatížených pozemků a Českou republikou – Agentura ochrany 
přírody a krajiny ČR, IČ: 62933591, sídlo: 148 00 Praha 11 – Cho-
dov, Kaplanova 1931/1, jako AOPK ČR, jejímž obsahem je dobro-
volné vzdání se práva na náhradu škody za omezení hospodaření 
na rybníku s chovem ryb nebo vodní drůbeže dle ust. § 58 zákona 

č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, v platném znění s po-
měrem hlasů 12 pro (Štencl, Minář, Štěpán, Budinová, Švábová, Os-
travský, Šváb, Tylová, Bednářová, Solařová, Kuba, Boucký) / 0 proti 
/ 2 se zdrželi hlasování (Vinkler, Korytář).

3) Finanční záležitosti

3a) Čerpání rozpočtu od začátku roku 2023
Bod představuje paní předsedající. Následně dala předsedající pro-
stor k diskuzi. Pan Kuba žádal paní Tylovou o aktuální data za Pro-
vozní Nový Malín, finanční výbor bude zasedat příští týden, tak aspoň 
v kostce dnes. Paní Tylová uvádí, že byli domluveni na to, že data 
bude předkládat v rámci finančního výboru, který se má konat příští 
týden, na dnešek data nemá. Pan starosta podotýká, že data určitě 
mohou zaslat. Dále se pan Kuba ptá, co se týče plnění rozpočtu, proč 
se předkládá další rozpočtové opatření, zda je něco překročeno. Re-
aguje pan starosta s tím, že je to takto připraveno od paní Stuchlé, 
a není nic překročeno. Dále se pan Kuba dotazuje k plnění rozpočtu 
v paragrafu 3722 odpadové hospodářství, zda není plánována úpra-
va, určitě nás čeká fakturace za kompostárnu a sběrný dvůr. Rea-
guje pan starosta, určitě nás do konce roku čekají úpravy rozpočtu, 
v závěru roku chodí daně, otázka rozhodnutí ohledně dotací. Další 
diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena.

Usnesení:
Usnesení není k  tomuto bodu navrhováno. ZO bere zprávu na vě-
domí.
 
3b) Rozpočtová opatření na vědomí
Bod představuje paní předsedající a pan starosta doplňuje, v pon-
dělí proběhlo jednání rady obce, kde bylo schváleno RP č. 10/2023, 
které je také dnes předkládáno na vědomí. Následně dala před-
sedající prostor k diskuzi. Pan Kuba se dotazuje na navýšení par. 
6171 platy zaměstnanců v pracovním poměru o 400.000 Kčna vý-
dajové stránce, čeho se týká, co se přihodilo, na druhé straně od-
vody sociálního a zdravotního pojištění byly zapracovány správně. 
Pan starosta vysvětlil, že na začátku roku byl tento paragraf poddi-
menzován ve vazbě na zvyšování mezd během roku. Další diskuze 
k tomuto bodu programu nebyla vedena.

Usnesení:
Usnesení není k tomuto bodu navrhováno. ZO bere na vědomí roz-
počtová opatření č. 8/2023, č. 9/2023 a č. 10/2023 v předloženém 
znění.

3c) Rozpočtové opatření č. 11/2023
Předsedající předala slovo panu starostovi, který okomentoval jed-
notlivé položky a  paragrafy, jak na příjmové straně, kde došlo ke 
zpřesnění odhadů u daně z příjmů, pachtu MVE, za dům u cihelny 
a u příjmu z prodeje pozemků, tak na výdajové straně za opravy ko-
munikací, rekonstrukce vodovodu, splaškové a dešťové kanalizace 
pod bytovkami, rekonstrukce schodiště MŠ, kulturní akce, rekon-
strukce ZS, optiku, údržbu zeleně, výsadbu rostlin a DPH u předlo-
ženého rozpočtového opatření. Následně dala předsedající prostor 
k diskuzi. Pan Kuba se ptá na navýšení příjmů o 8 mil. Kč, můžeme 
tedy čekat přebytkový rozpočet. Dále uvádí, že se hospodaření mírně 
zlepšilo, ze srpnového schodku ve výši 4,5 mil. Kč, máme schodek 
2 mil. Kč, v  investičních výdajích tam nesedí částka u zdravotního 
střediska, v  článku v  Malínských novinách je uvedeno 28  mil.  Kč, 
v oproti 37 mil. Kč, pan jednatel zřejmě zapomněl připočítat DPH, 
měl by někdo napsat článek o ZS za obec, kde budou částky v po-
řádku. Paní Bednářová se vrací k částce 400 tis. Kč na mzdy zaměst-
nanců, zda je to částka na plat pro paní Minářovou, lékárnici. Rea-
guje pan starosta s tím, že částka se týká roku 2023, paní Minářová 



není zaměstnancem obce, rozpočtové opatření se týká letošního 
roku. Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena a bylo 
přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2023 v předloženém znění 
s poměrem hlasů 8 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Minář, 
Šváb, Ostravský, Štěpán) / 0 proti/ 6 zdrželi se hlasování (Boucký, 
Vinkler, Solařová, Bednářová, Kuba, Korytář).

4) Ostatní

4a) OZV obce Nový Malín o místním poplatku za odkládání ko-
munálního odpadu z nemovité věci
Předsedající předala slovo panu starostovi, který uvedl, že bod 4a 
a 4b spolu souvisí, diskuze bude probíhat k oběma bodům součas-
ně. V mezidobí od pracovní schůzky k tematice odpadového hospo-
dářství po dnešní jednání ZO byly osloveny tři svozové firmy, které 
zaslaly na obec nabídky na svoz směsného komunálního odpadu, 
plastů a papíru. Z nabídkového řízení vzešla vítězně společnost Ma-
rius Pedersen, která nabídla nejvýhodnější podmínky i cenu. V me-
zidobí také proběhla větší emailová diskuze mezi panem Bouckým, 
panem Faltusem i dalšími zastupiteli, řešilo se jak dále v budoucnu 
i také jak legislativně, diskutovali se možnosti, co nás čeká do roku 
2030. Po roce 2030 se nebude skládkovat, odpadové hospodářství 
zatěžuje obec velkou částkou, nebudeme třídit na sběrném dvo-
ře, tuto službu bude zajišťovat společnost Marius Pedersen, řešila 
se i četnost svozů a jak dostat více financí do systému, kdy v obci 
máme nastaven poplatkový systém na kapacitu nádoby, nemáme 
poplatek na hlavu, který je asi v 90% obcí v republice. Poplatek na 
hlavu je dobrý, ale generuje i neplatiče a narostl by objem SKO, který 
máme v dnešní době na podlimitní úrovni. Systém máme zavedený 
asi 20 let, aby se lidé chovali zodpovědně, proto se poplatek na hlavu 
na radě obce odmítl a ponechal se poplatek na litr, sazba 0,5 Kč/l 
jako základ poplatku. Současná legislativa nabízí pouze poplatek 
jeden nebo druhý, nic jiného neexistuje. Doporučujeme zatím sazbu 
poplatku ponechat stejnou, stávající. Pan starosta předal slovo panu 
Faltusovi, který okomentoval tabulku vyhodnocení poptávkového ří-
zení. Ve všech nabídkových cenách jak za svoz směsného komu-
nálního odpadu, tak za svoz plastů a papíru byl nejlevnější Marius 
Pedersen. Pan starosta podotkl, že Marius Pedersen bude pokračo-
vat dále ve svozu, dalším dvěma firmám obec poděkovala za účast 
ve výběrovém řízení. Smluvní vztah je uzavřen na dva roky. Dále pan 
Faltus komentuje tabulku „Odhad nákladů a  výnosů za odpadové 
hospodářství obce na rok 2024“, která byla přílohou podkladu. Zvý-
šené náklady se především týkají svozu a  skládkovného. Poptáv-
kové řízení měla za výsledek nižší ceny, což je pozitivní věc. Další 
zvýšené náklady jsou na čipování nádob. Pan starosta ještě vysvětlil, 
proč proběhne čipování všech popelnic i na plasty a papír a stávají-
cích na směsný komunální odpad. Čipování proběhne v prvním čtvrt-
letí roku 2024, systém bude nastaven celoplošně, aby v tom nebyl 
zmatek. Všechno ostatní bude fungovat nadále stejně, jak jsou ob-
čané zvyklí, tzn. sběrný dvůr, kompostárna stále bez poplatku, svoz 
komunálního odpadu nadále známkový systém. Nové popelnice na 
plast a papír, než se občanům rozdají, budou načipovány, nádoby by 
se dávaly lidem do užívání smlouvou o výpůjčce. Dále doplnil pan 
Faltus k  čipování, které bude zavedeno, že toto je především pro 
získání dat, kolik bylo vývozů, kolik tun atd. V některých obcích už 
najíždí na systém poplatku za tonáž, poplatek za reálně vyproduko-
vaný odpad. Tam zřejmě systém směřuje, je to budoucnost, jak bude 
platba poplatku možná vypadat. Následně dala předsedající prostor 
k diskuzi. Pan Kuba uvádí, že si jako obec stojíme dobře ve třídění 
odpadů, pochvala všem občanům, doufá, že se ještě zlepšíme. Má 
dotaz k financím, je tam nesoulad k danému roku. Pan Faltus vysvět-

lil, jak k tomu dochází na konci roku 2022 Provozní fakturovala za 
provozování sběrného dvora, ale obci se výdaj dostane do účetnictví 
roku 2023, i  když je to náklad roku 2022. V  tabulce jsou uvedeny 
čisté náklady a  výnosy k  danému roku, proto to nekoresponduje 
s účetnictvím. Pan starosta dovysvětlil. Dále se pan Kuba ptá, kdo 
bude mít získaná data z čipování k dispozici. Reaguje pan Faltus, 
že data bude mít obec, nikdo jiný, aby s daty mohla dále pracovat. 
Dále pan Kuba uvádí, že je smutné, že máme asi 5% domácností, 
které neplatí, nebo spíš zvláštní, že nemají žádný odpad. Pan Faltus 
vysvětlil, v předloženém souboru je asi 50, kteří si nekoupili žádnou 
známku, ale jsou domácnosti, které si koupí za celý rok jen jednu 
známku, není moc žádný rozdíl v tomto. Dále pan Kuba konstatuje, 
že vyhlášky jsou převzaté vzory z MV, osobně mu vadí, že je tam 
odkaz na webové stránky, jak bude poplatkový režim stanovován, 
bude dále v režii zastupitelstva nebo jako vodné si stanovuje rada 
sama? Pan starosta vysvětlil, že původní vyhláška o místním poplat-
ku měla nějaké přílohy a MV toto vytklo, je to špatně, dávají se tam 
věci, které nepatří do OZV, včetně příloh. Ve vyhlášce bude jen to zá-
kladní, ostatní konstruuje zákon. Sazba poplatku činí 0,50 Kč/l a toto 
rozhoduje zastupitelstvo a je to součástí obecně závazné vyhlášky. 
Technické věci budou na internetu, jako přílohy, formuláře, otevření 
sběrného dvoru, typy známek atd. Pan Kuba se ptá, zda je ve hře 
koncepce odpadového hospodářství, začíná se na ní pracovat, bylo 
by vhodné vytknout si cíl, kam se blížíme, co chceme po občanech. 
Reaguje pan starosta. Pan Kuba upřesnil svůj požadavek. Dále pan 
Faltus k tomuto uvádí, jak jsme na tom jako obec, zákon udává pro 
rok 2023 max. 180 kg/občana/rok vyprodukovaných odpadů a zde 
je sazba 500 Kč/t. Pokud překročíme váhu odpadu na občana, tak 
budeme platit 1250 Kč/t, v roce 2029 bude sazba 1850 Kč/t a ka-
ždý rok se množství vyprodukovaného odpadu na občana snižuje 
o 10 kg, takže v roce 2029 bude 120 kg/občana/ rok. V dnešní době 
jsme na 145 kg/občana/rok. Některé obce jsou na 220 kg a není jich 
málo. Naše obec je třetí nejlepší obec v regionu Šumperska v tomto 
parametru. Pan starosta podotýká, že obec chce základ koncepce 
držet. Pan Korytář se ptá na sazbu 500 Kč/t, kdo ji vybírá? Vysvětlil 
pan Faltus, poplatek je dán zákonem, je součástí nabídkové ceny za 
skládkovné, který se skládá ze dvou položek. Pan Boucký se vrací 
k nákladům, moc tomu nerozumí, platby chodí cyklicky, takže tam 
by neměl vzniknout rozdíl. Další věc - předpoklad roku 2024, v čem 
bude pokles kompostárny a  navýšení sběrného dvora. Odpovídá 
paní Tylová. V  rámci kompostárny je to změna technologie štěp-
kování a úspora je podstatná. Na sběrném dvoře jsou náklady za 
provoz sběrného dvora, obsluha a svoz kontejnerů, je to odhad. Pan 
starosta doplňuje – tím, že se přestalo v polovině roku 2023 třídit na 
sběrném dvoře, se uspoří, data se budou zpřesňovat během roku 
2024. Pan Faltus úsporu dovysvětlil. Množství odpadů se víceméně 
nemění, počet lidí zůstává stejný, počet vývozů zůstává stejný, je to 
prostý dopočet, částka 630 tis. Kč nebude vyšší. Pan Boucký dále na-
vazuje, máme velmi nízký podíl financí z poplatků oproti nákladům. 
Zásadní problém je v tomto, výběr na hlavu je nespravedlivý, odpady 
nejsou jen vývoz popelnic. Pan Faltus udává, jsou jen tři možnosti 
druhu poplatku za odpady. Jiná varianta není. Pan starosta vysvět-
lil, že se jedná o rozdíl mezi ekonomickým hlediskem a z pohledu 
životního prostředí. Všichni lidé nejsou uvědomělí, přestanou třídit. 
Jdeme touto cestou, snižujeme náklady, časem se třeba u nás změ-
ní legislativa. V diskuzi dále opakovaně vystoupili pan Ostravský, p. 
Korytář, p. Štěpán, p. T., p. Vinkler, p. Faltus a p. Solařová. Na všechny 
dotazy reagoval pan starosta. Další diskuze k tomuto bodu progra-
mu nebyla vedena a bylo přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO vydává v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších před-
pisů, obecně závaznou vyhlášku obce Nový Malín o místním poplat-



ku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci s účinností od 
1. 1. 2024 s poměrem hlasů 8 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budino-
vá, Minář, Šváb, Ostravský, Štěpán) / 0 proti/ 6 zdrželi se hlasování 
(Boucký, Vinkler, Solařová, Bednářová, Kuba, Korytář).

4b) OZV o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětlil předlo-
ženou obecně závaznou vyhlášku, byla konzultována s pracovníky 
Ministerstva vnitra ČR. OZV je uzpůsobena pro firmu Marius Pe-
dersen. Následně dala předsedající prostor k diskuzi. Pan Vinkler 
se ptá, zda OZV tvořil pan starosta sám nebo kolektiv pracovníků? 
Pan starosta uvádí, že OZV tvořil s  panem Faltusem, paní Fuch-
sovou a podle vzoru OZV Ministerstva vnitra. Dále se pan Vinkler 
ptá, proč tedy, když předložená vyhláška je čistý opis dle vzoru, tak 
v ní není článek 8 nakládání s movitými věcmi v rámci předcházení 
vzniku odpadů. Pan starosta vysvětlil, nevidí důvod tento článek 
uvádět, jsou to RE-US centrum. Nikdy jsme tyto RE-US centra ne-
měli. Možná někdy v budoucnu. Další diskuze k tomuto bodu pro-
gramu nebyla vedena a bylo přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO vydává v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) záko-
na č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, obecně závaznou vyhlášku obce Nový Malín o stanovení 
obecního systému odpadového hospodářství s  účinností od 1. 1. 
2024 s poměrem hlasů 9 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, 
Minář, Šváb, Štěpán, Ostravský, Boucký)/ 1 proti (Korytář)/ 4 zdrželi 
se hlasování (Vinkler, Solařová, Bednářová, Kuba).

Předsedající po skončení projednání bodu 4b) programu 8. VZZO 
vyhlásila krátkou přestávku v čase od 20:07 do 20:17

5) Diskuze
Pan Vinkler se připomíná s podnikatelským záměrem dřevoskladu. 
Pan starosta informuje jen obecně, chystá si dřevosklad na pracovní 
schůzku ve vazbě na rozpočet a strategický dokument. Za koupí are-
álu si stojí, studie využití areálu se dokončuje, areál má svůj potenci-
ál, aby byl využit ve prospěch obce. Do konce roku 2022 v části areálu 
byl Lesní statek Třemešek, ve zbytku areálu byla umístěna deponie 
pro stavbu železnice až do konce září 2023, v současnosti je areál 
z části v pronájmu. V budoucnu částečně využití pro Provozní a čás-
tečně ve využití, kdy obec realizuje energetickou koncepci sídla, což 
je výměna VO, instalace FVE a další postupné kroky. Budete se moci 
k návrhu vyjádřit. V rámci projednávání rozpočtu na rok 2024 se do-
zvíte více. Dále se pan Vinkler dotazuje, do kdy bude podnikatelský 
záměr předložen zastupitelům v papírové podobě. Pan starosta uve-
dl řádově v měsících. Paní Solařová se zajímá, když banka poskytuje 
půjčku, zajímá se o podnikatelský záměr, jaký tedy byl uvedený. Pan 
starosta zopakoval rámcově využití areálu dřevoskladu, věci kolem 
odpadového hospodářství, včetně využití kolejové vlečky a jednání 
s MAS Šumperský venkov a založení nového společenství.
Pan Vinkler na jarním zasedání ZO upozorňoval na nakloněné sto-
žáry VO podél cyklostezky Nový Malín Šumperk, kdy se pan sta-
rosta vyjádřil, že se mají na cyklostezce provádět jisté práce a VO 
bude napraveno. Pan Vinkler dává návrh na usnesení: ZO ukládá 
RO, aby v termínu do 30. 6. 2024 bylo zajištěno uvedení sloupů VO 
na cyklostezce Nový Malín – Šumperk do řádného stavu.
Předsedající nechala o  návrhu usnesení přednesené panem 
Ing. Miroslavem Vinklerem následně hlasovat.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 6 pro (Vinkler, Kory-
tář, Kuba, Solařová, Bednářová, Boucký) /2 proti (Švábová, Minář) 
/6  se zdrželi hlasování (Štencl, Budinová, Tylová, Ostravský, Ště-
pán, Šváb). Usnesení nebylo přijato.

Pan Kuba se ptá na cvičiště hasičů, zda už je jasno, zůstanou v are-
álu bývalé cihelny? Pan starosta odpověděl, že v současnosti nemá 
jinou verzi, kde by hasiči měli být. Projekt zpracovává Ing. Šperlich, 
nějakou dobu to trvá, příští rok budou muset soutěž absolvovat 
ještě v dřevoskladu. Pan Kuba uvádí, že má obavy z důvodu bez-
pečnosti dětí. Pan Kuba se dále ptá na zprávu o stavu podzemních 
vod k pískovně. Pan starosta podotkl, že určitě bude ke konci roku 
zpráva předložena. Dále pan Kuba připomíná, aby se v  rozpočtu 
pamatovalo na propadlý most u  špulkárny včetně opravy uličky. 
A dále se pan Kuba vrací k odpadovému hospodářství, aby se ve 
škole zaměřili více na třídění odpadů, dělat větší osvětu. Paní Švá-
bová reagovala, nádoby na plast a papír jsou umístěny a osvěta 
probíhá v rámci různých předmětů.
Paní Bednářová se vrací k návrhu bodu 4d Návrh na vyhlášení kon-
kurzu pracovního místa ředitele ZŠ a MŠ Nový Malín a čte důvodo-
vou zprávu, kdy paní ředitelce končí mandát 6-ti letého období. Zři-
zovatel může dle zákona vyhlásit konkurz. Nastínit vize do budouc-
na, kam by moderní škola v období 2024 – 2030 mohla směřovat.
Pan Kuba pokračuje v příspěvku paní Bednářové, a má poznámku, 
že si myslí, že se měla paní Švábová a paní Budinová při hlasování 
zdržet.
Paní Tylová podává informace ohledně kontrol, které probíhali na 
Provozní Nový Malín. V  pátek 13. 10. 2023 proběhla na základě 
rozsáhlého podnětu kontrola Inspektorátu práce na dodržování 
pracovně právních vztahů, na dodržování bezpečnosti práce. Kont-
rola proběhla na provozovně, v areálu sběrného dvora, na staveniš-
ti v budově ZS a v budově ČOV. Výsledek – kontrolou nebyly zjiště-
ny nedostatky. Další kontrola byla z ČIŽPu, která byla zaměřena na 
dodržování zákona o odpadech, byly kontrolovány prostory provo-
zovny, sběrného dvora, garáže, dílny, sklady, oleje, PHM. Výsledek 
byl opět v pořádku.
Pan Kuba navazuje, po jedenácti měsících je zapsán nový jednatel, 
ale u ÚEV je stále chybně uvedena správní rada.
Pan Korytář se vrací k bodu 2a) prodej areálu bývalé cihelny, zajímá 
ho celková částka za prodej pozemku společnosti GATTAKA. Od-
pověděl pan starosta. Dále se pan Korytář ptá na projekty v šuplíku, 
zajímá ho revitalizace MK – zadržování vody. Pan starosta odpo-
věděl.
Paní K. poukazuje, v případě deště jsou opravdu všude kaluže na 
místních komunikacích, na cyklostezce, v  uličkách, apeluje, aby 
bylo v rozpočtu pamatováno na opravy MK.
Pan Korytář upozorňuje na vysílač umístěný na budově školy, zda 
se prodlouží smlouva o pronájmu na umístění. Výpověď by měla 
být oznámena 6 měsíců před vypršením smlouvy. Pan starosta od-
pověděl, že smlouva končí v říjnu 2028.
Paní Bednářová se ptá na výpadek veřejného osvětlení v ulici, zda 
se něco překoplo. Reagoval pan starosta, nic se nepřekoplo, byl 
tam vyhořený kabel, už je to opravené.
Pan Vinkler informuje, že obdrželi pozvánku na pracovní zasedá-
ní ZO, a  sděluje společné stanovisko volební strany Perspektiva, 
že se nezúčastní a vysvětluje před veřejností, proč se nezúčastní. 
Pan starosta toto nechápe, stěžujete si, že nemáte informace, pra-
covní schůzka zastupitelů k rozpočtu se konala vždycky, možnost 
předem odmítáte, abyste se mohli nějakým způsobem prezentovat 
veřejně, a veřejné jednání potom trvá delší dobu. Potom neříkejte, 
že nedostáváte informace.
Pan Štěpán si vážil pana Vinklera v určitých věcech, nyní ho zkla-
mal. Odmítá sedět šest hodin, vycházíme vám vstříc, výsledek je, 
že se nechcete domluvit, konkrétní návrh jste nedali.
Paní Bednářová uvádí, že osobně byla na dvou pracovních zasedá-
ních, první pracovní ZO se týkalo ambulantní péče, nemá to cenu, 
rada si odhlasovala, výdejna bude a budou se vydávat dva recepty 
týdně, naše názory jdou vniveč. Druhé zasedání se týkalo odpadové-
ho hospodářství, hodně se diskutovalo a stejně se prohlasuje, to co 



00a/08/2023 ZO schvaluje za členy návrhové komise Lenku Tylo-
vou a Mgr. Marcelu Budinovou.

00b/08/2023 ZO schvaluje za ověřovatele zápisu Josefa Ostrav-
ského a MUDr.  Zdeňka Štěpána.

00c/08/2023 ZO schvaluje předložený program 8. VZZO Nový Malín.

02a1/08/2023 ZO schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej po-
zemku p.č. 4065/7 ostatní plocha, jiná plocha o výměře 10.293 m2 
v  k.ú.  Nový Malín, v  rozsahu dle GP č.  2110-171/2023 (dále jen 
„předmět převodu“) mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 
03 Nový Malín č.p. 240, jako prodávající a společností STROM Pra-
ha a.s., IČ: 25751069, sídlo: 190 17 Praha 9 – Vinoř, Lohenická 607, 
jako kupující s těmito základními podmínkami:
- kupní cena za prodej předmětu převodu činí 10,800.000  Kč 
(slovy: deset milionů osm set tisíc korun českých) bez DPH, tj. 
včetně 21% DPH činí kupní cena 13,068.000 Kč (slovy: třináct mili-
onů šedesát osm tisíc korun českých),
-  plná výše kupní ceny 13,068.000 Kč (slovy: třináct milionů še-

desát osm tisíc korun českých) bude ze strany kupující společ-
nosti zaplacena na vázaný účet bankovní úschovy u Komerční 
banky a.s., pobočka Šumperk, do 15. 12. 2023 a vyplacena pro-
dávající obci Nový Malín ze strany Komerční banky a.s. nejpoz-
ději do 5 pracovních dnů od předložení výpisu z katastru nemo-
vitostí, ve kterém bude jako vlastník předmětu převodu uveden 
kupující,

-  kupní smlouva bude obsahovat závazek kupující společnosti 
k  vybudování obchodního a  servisního střediska zemědělské 
techniky zn. JOHN DEERE, a to do 8 let ode dne provedení vkla-
du vlastnického práva do KN k předmětu převodu ve prospěch 
kupující společnosti STROM PRAHA a.s. pod sankcí odstoupe-
ní od kupní smlouvy ze strany prodávající v případě nesplnění 
tohoto závazku ze strany kupující,

-  náklady spojené s kupní smlouvou – pořízení GP a správní po-
platek za vklad do KN uhradí kupující.

02a2/08/2023 ZO schvaluje uzavření Dohody o správě kupní ceny 
13,068.000 Kč dle kupní smlouvy na prodej pozemku p.č. 4065/7 
ostatní plocha, jiná plocha o výměře 10.294 m2 v k.ú. Nový Ma-
lín v rozsahu dle geometrického plánu č. 2110-171/2023 (dále jen 

„předmět převodu“) mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín č.p. 240, jako prodávající, společností STROM 
PRAHA a.s., IČ:  25751069, sídlo: 190 17 Praha 9 – Vinoř, Lohe-
nická 607, jako kupující a  Komerční bankou, a.s., IČ:  45317054, 
sídlo: 114 07 Praha 1, Na Příkopě 969/33, jako správcem kupní 
ceny s tím, že bankovní služby související s touto dohodou uhradí 
v plném rozsahu kupující společnost STROM PRAHA a.s.

02b/08/2023 ZO schvaluje uzavření Dohody o  vzdání se práva 
náhrady škody vzniklé na pozemcích pod stavbou VN č.  3, Nový 
Malín, a  to p.č. 3487/2 a p.č. 3487/3, oba v k.ú. Nový Malín mezi 
Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, 
jako vlastníkem zatížených pozemků a Českou republikou – Agentu-
ra ochrany přírody a krajiny ČR, IČ: 62933591, sídlo: 148 00 Praha 11 
– Chodov, Kaplanova 1931/1, jako AOPK ČR, jejímž obsahem je do-
brovolné vzdání se práva na náhradu škody za omezení hospodaření 
na rybníku s chovem ryb nebo vodní drůbeže dle ust. § 58 zákona 
č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, v platném znění.

03c/08/2023 ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 11/2023.

04a/08/2023 ZO vydává v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 
písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku obce Nový Malín 
o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 
věci s účinností od 1. 1. 2024.

04b/08/2023 ZO vydává v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 
písm. h) zákona č.  128/2000  Sb., o  obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, obecně závaznou vyhlášku obce Nový 
Malín o  stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
s účinností od 1. 1. 2024.

V Novém Malíně dne 27. 11. 2023

Usnesení zapsali: Lenka Tylová a Mgr. Marcela Budinová
Opis: Dagmar Kubíčková

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Přijatá usnesení na 8. veřejném zasedání zastupitelstva obce Nový Malín 
konaném dne 23. 11. 2023 v Novém Malíně.

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění

si koalice odsouhlasí. Diskuze je k ničemu. Dále se vrací k paní Tylo-
vé a informaci o proběhlých kontrolách, proč nejsou výsledky zveřej-
něny na webových stránkách Provozní Nový Malín. Pracovní jednání 
ZO pro ně postrádají smysl. Pan starosta si myslí, že to není pravda, 
musí se brát také to, že něco patří do kompetence zastupitelstva 
a něco do kompetence rady a je potřeba dodržovat zákon o obcích.
Pan Korytář reaguje na pana Štěpána a transparentní jednání.
Na závěr zasedání paní Švábová pozvala všechny přítomné na ad-
ventní koncert ZŠ a MŠ v neděli 10. 12. od 16 hodin v sokolovně.
Paní předsedající ukončuje zasedání zastupitelstva obce ve 20:58 h.

Zápis byl vyhotoven dne 27. 11. 2023
Zapisovatelka: Dagmar Kubíčková

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Ověřovatelé zápisu:  
Josef Ostravský, v. r. a MUDr. Zdeněk Štěpán, v. r.



Přítomno: 15 členů ZO, Mgr. Marek Štencl, Lenka Tylová, Bc. Jan 
Šváb, Mgr.  Marcela Budinová, Josef Minář, Mgr.  Jana Švábová, 
MUDr.  Zdeněk Štěpán, Ing. Petr Kuba, Lucie Gieslová, Ing. Michal 
Korytář, Ing.  Miroslav Vinkler, MUDr.    Veronika Solařová, Josef 
Ostravský, Ing. Pavel Boucký, Mgr. Hana Bednářová
Předsedající: Mgr. Jana Švábová

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ:

Starosta obce zahájil 9. VZZO v  16,09 hod., určil předsedajícím 
9. VZZO paní Mgr. Janu Švábovou a předal jí slovo.
Paní předsedající uvítala zastupitele a  konstatovala, že 9. VZZO 
bylo řádně svoláno, pozvánka byla řádně zveřejněna. Dále předse-
dající konstatovala, že je přítomno všech 15 členů zastupitelstva 
obce, což je nadpoloviční většina zvolených zastupitelů, dnešní 
zasedání je tedy schopno se usnášet. Dále konstatovala, že zápis 
z  minulého jednání 8. VZZO Nový Malín byl ověřen tím, že pro-
ti němu nebyly vzneseny námitky.

Dále předsedající určila zapisovatelem z 9. VZZO paní Dagmar Ku-
bíčkovou.
Dále předsedající určila skrutátory paní Dagmar Kubíčkovou 
a Janu Vohralíkovou.

Předsedající dále přednesla návrh členů do návrhové komise paní 
Lenku Tylovou a paní Mgr. Marcelu Budinovou. Následně se dotá-
zala, zda má někdo ze zastupitelů jiný návrh, a vzhledem k tomu, 
že jiný návrh na členy návrhové komise nebyl přednesen, nechala 
hlasovat o navržených kandidátech do návrhové komise.

Usnesení:
ZO schvaluje za členy návrhové komise paní Lenku Tylovou a paní 
Mgr. Marcelu Budinovou s poměrem hlasů 15 pro/0 proti /0 zdržel 
se hlasování.

Za ověřovatele zápisu předsedající navrhla pana Josefa Mináře 
a pana Bc. Jana Švába. Následně se dotázala, zda má někdo ze 
zastupitelů jiný návrh. Paní Solařová navrhla za ověřovatele zápisu 
místo jednoho z předchozích kandidátů pana Ing. Miroslava Vin-
klera. Další návrh na ověřovatele zápisu nebyl přednesen.

Paní předsedající dala nejdříve hlasovat o  návrhu paní Solařové, 
aby ověřovatelem zápisu byl pan Ing. Miroslav Vinkler.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh MUDr.  Veroniky 
Solařové byl odmítnut poměrem hlasů 6 pro /0 proti /9 se zdrželi 
hlasování. Usnesení nebylo přijato.

Dále nechala předsedající hlasovat o původních navržených kandi-
dátech za ověřovatele zápisu.

Usnesení:
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu pana Josefa Mináře a  pana 
Bc. Jana Švába s poměrem hlasů 8 pro/ 3 proti /4 zdrželi se hla-
sování.

Dále předsedající seznámila zastupitele a veřejnost s body progra-
mu 9. veřejného zasedání ZO.

Navržený program zasedání 9. VZZO Nový Malín:
1) Kontrola plnění usnesení

2) Majetkoprávní záležitosti
 a) Prodej pozemku p.č. 1603/2 v k.ú. Nový Malín – p. S
 b)  Bezúplatný převod části pozemku p.č.  4106/1v k.ú.  Nový 

Malín od Olomouckého kraje na obec N. Malín – Autobuso-
vá zastávka u ZŠ a chodník od ZŠ po restauraci Na Rychtě

 c)  Žádost o prodej pozemku p.č. 2278/11 v k.ú. Nový Malín 
– p. M

 d)  Dohoda o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozem-
ku p. č. 3702, p.č. 3703 a p. č. 3704, vše v k. ú. Nový Malín 
– RN4, AOPK ČR

 e)  Darovací smlouva – bezúplatný převod pozemku 
p.č. 2288/6 v k.ú. Nový Malín včetně pozemní komunikace 
na tomto pozemku umístěné od p. R na obec Nový Malín

3) Finanční záležitosti
 a) Návrh rozpočtu obce na rok 2024
 b)  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 

2025, 2026 a 2027
 c)  Čerpání rozpočtu obce od začátku roku 2023
 d)  Rozpočtové opatření na vědomí
 e) Odpis pohledávek ECOPAK Plastic, spol. s r.o.

4) Ostatní
 a)  Strategický rozvojový dokument Obce Nový Malín na obdo-

bí 2023 – 2027
 b)  Veřejnoprávní smlouva o  rozšíření územní působnosti 

Městské policie Šumperk na území obce Nový Malín.

5) Diskuze

Předsedající dále uvádí, že na obecní úřad byl v mezidobí mezi zve-
řejněním programu a  dnešním zasedáním ZO doručen další bod 
k zařazení do programu jednání zastupitelstva obce od zastupitele 
Ing. Miroslava Vinklera, a to:
3g) Finanční stabilita obecní firmy Provozní Nový Malín s.r.o.

Následně předsedající vyzvala zastupitele k případnému dalšímu 
doplnění či změně programu.
Pan starosta navrhuje zařadit bod 3f) Žádost MDDr.  KŠ o poskyt-
nutí návratné finanční výpomoci ve výši 700.000 Kč do programu 
9. VZZO a uvádí důvody, proč tento bod na dnešní jednání zařadit.
Pan Korytář žádá o  jmenovité hlasování během celého zasedání 
ZO.
Pan Vinkler dále navrhuje zařadit bod 4c) Svoz odpadů do progra-
mu 9. VZZO.
Další návrhy na doplnění programu ze strany zastupitelů nebyly 
předloženy.
Předsedající nechala nejdříve hlasovat o návrhu na doplnění bodu 
4c) Svoz odpadů do programu 9. VZZO Nový Malín přednesený za-
stupitelem Ing. Miroslavem Vinklerem.

9. veřejné zasedání ZO Nový Malín konané dne 19. 12. 2023

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů  
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 7 pro (Vinkler, Korytář, 
Gieslová, Solařová, Bednářová, Kuba, Boucký) /1 proti (Ostravský) 
/ 7 se zdrželi hlasování (Štencl, Švábová, Budinová, Tylová, Minář, 
Štěpán, Šváb). Usnesení nebylo přijato.

Dále nechala předsedající hlasovat o návrhu na doplnění bodu 3f) 
Žádost MDDr.  KŠ o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 
700.000 Kč do programu 9. VZZO Nový Malín přednesený panem 
starostou.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh na doplnění bodu 
3f) Žádost MDDr.  KŠ o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve 
výši 700.000  Kč do  programu 9. VZZO byl přijat poměrem hlasů 
12 pro (Štencl, Švábová, Budinová, Tylová, Minář, Šváb, Štěpán, 
Vinkler, Korytář, Solařová, Bednářová, Kuba) /0 proti /3 se zdrželi 
hlasování (Ostravský, Boucký, Gieslová). Bod 3f) Žádost MDDr.  KŠ 
o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 700.000 Kč byl za-
řazen na dnešní program zasedání ZO.

Než bylo hlasováno o návrhu na zařazení bodu 3g) Finanční stabi-
lita obecní firmy Provozní Nový Malín s.r.o. do programu 9. VZZO, 
pan Vinkler předložený bod okomentoval.
Dále nechala předsedající hlasovat o návrhu na doplnění bodu 3g) 
Finanční stabilita obecní firmy Provozní Nový Malín  s.r.o. na pro-
gram 9. VZZO Nový Malín přednesený zastupitelem Ing. Mirosla-
vem Vinklerem.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh zastupitele 
Ing.  Miroslava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 7 pro (Vin-
kler, Korytář, Gieslová, Solařová, Bednářová, Kuba, Boucký) /4 proti 
(Štencl, Minář, Ostravský, Šváb) /4 se zdrželi hlasování (Švábová, 
Budinová, Tylová, Štěpán). Usnesení nebylo přijato.

Následně dala předsedající hlasovat o  doplněném programu 
9.  VZZO.
Usnesení:
ZO schvaluje doplněný program 9. VZZO s  poměrem hlasů 8 pro 
(Štencl, Minář, Štěpán, Budinová, Švábová, Ostravský, Šváb, Tylo-
vá)/ 0 proti / 7 se zdrželi hlasování (Boucký, Vinkler, Korytář, Sola-
řová, Gieslová, Kuba, Bednářová).

Schválený program 9. veřejného zasedání zastupitelstva obce 
pak je následující:

1) Kontrola plnění usnesení

2) Majetkoprávní záležitosti
 a) Prodej pozemku p.č. 1603/2 v k.ú. Nový Malín – p. S
 b)  Bezúplatný převod části pozemku p.č.  4106/1v k.ú.  Nový 

Malín od Olomouckého kraje na obec N. Malín – Autobuso-
vá zastávka u ZŠ a chodník od ZŠ po restauraci Na Rychtě

 c)  Žádost o prodej pozemku p.č. 2278/11 v k.ú. Nový Malín 
– p. M

 d)  Dohoda o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozem-
ku p. č. 3702, p.č. 3703 a p. č. 3704, vše v k. ú. Nový Malín 
– RN4, AOPK ČR

 e)  Darovací smlouva – bezúplatný převod pozemku 
p.č. 2288/6 v k.ú. Nový Malín včetně pozemní komunikace 
na tomto pozemku umístěné od p. R na obec Nový Malín

3) Finanční záležitosti
 a)  Návrh rozpočtu obce Na rok 2024
 b)  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 

2025, 2026 a 2027
 c)  Čerpání rozpočtu obce od začátku roku 2023

 d) Rozpočtové opatření na vědomí
 e) Odpis pohledávek ECOPAK Plastic, spol. s r.o.
 f)  Žádost MDDr.  KŠ o poskytnutí návratné finanční výpomoci 

700.000 Kč

4) Ostatní
 a)  Strategický rozvojový dokument Obce Nový Malín na obdo-

bí 2023 – 2027
 b)  Veřejnoprávní smlouva o  rozšíření územní působnosti 

Městské policie Šumperk na území obce Nový Malín.

5) Diskuze

Po schválení programu 9. VZZO Nový Malín bylo přistoupeno k pro-
jednávání jednotlivých bodů schváleného programu.

1) Kontrola plnění usnesení
Předsedající konst atovala, že úkoly na minulém 8. VZZO Nový Ma-
lín uloženy nebyly a přistoupila k projednání dalšího bodu progra-
mu.

2) Majetkoprávní záležitosti

2a) Prodej pozemku p.č. 1603/2 v k.ú. Nový Malín – p. S
Paní předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětlu-
je prodej části pozemku p.č. 1603 a ukazuje na mapě. Následně 
dala předsedající prostor k diskuzi. Pana Kubu zajímá zdůvodnění 
600 Kč/m2 pozemku, že tato cena odpovídá ceně prodávaného po-
zemku? Pan starosta odpověděl, že prodávaný pozemek není ur-
čen pro výstavbu RD, je určen pro přístup ke stavebnímu pozemku. 
Cena pozemku byla konzultována se znalcem a byla potvrzena ve 
výši 600 Kč/m2. Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla ve-
dena a bylo přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej dílu „a“ o výměře 
43 m2 odděleného z pozemku p.č. 1603 ostatní plocha, ostatní ko-
munikace v  rozsahu dle GP č. 2113-160/2023 ze dne 14.12.2023, 
vše v  k. ú.  Nový Malín, mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, 788 
03 Nový Malín č.p. 240, jako prodávající a panem DS, bytem Š, jako 
kupujícím za kupní cenu ve výši 600 Kč/m2 s poměrem hlasů 11 pro 
(Štencl, Minář, Štěpán, Budinová, Švábová, Ostravský, Šváb, Tylová, 
Bednářová, Kuba, Boucký) / 0 proti/ 4 (Solařová, Vinkler, Korytář, 
Gieslová) zdrželi se hlasování.

2b) Bezúplatný převod části pozemku p.č. 4106/1v k.ú. Nový 
Malín od Olomouckého kraje na obec N. Malín – Autobusová 
zastávka u ZŠ a chodník od ZŠ po restauraci Na Rychtě
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vše vysvětluje, 
a ukazuje na mapě. Jedná se o majetkoprávní narovnání s Olomo-
uckým krajem, v  minulosti obec realizovala úpravu chodníku od 
základní školy po restauraci na Rychtě včetně nájezdu ke škole. 
Následně dala předsedající prostor k diskuzi. Pan Boucký se do-
tazuje, chodník máme na cizím pozemku, má toto vliv na nějaké 
dotace? Pan starosta odpověděl, že převod pozemku nemá vliv na 
dotace, je to narovnání skutečného stavu věci. Diskuze k tomuto 
bodu programu nebyla vedena a bylo přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO schvaluje uzavření Smlouvy o  bezúplatném převodu vlast-
nického práva mezi Olomouckým krajem, IČ: 60609460, sídlo: 779 
00 Olomouc, Hodolany, Jeremenkova 1191/40a, jako převodcem 
a Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, 



jako nabyvatelem, jejímž předmětem je bezplatný převod vlastnic-
tví k  pozemkům p.č.  4106/3 ostatní plocha, ostatní komunikace 
o  výměře 24 m2, p.č.  4106/4 ostatní plocha, ostatní komunikace 
o výměře 66 m2 a p.č. 4106/5 ostatní plocha, ostatní komunikace 
o  výměře 58 m2 vše v  k.ú.  Nový Malín dle GP č.  1748-576/2018 
a dále pak k pozemku p.č. 4106/7 ostatní plocha, ostatní komunik-
ace o výměře 1623 m2 v k.ú. Nový Malín dle GP č. 2115-617/2023 
z Olomouckého kraje na obec Nový Malín s poměrem hlasů 15 pro 
(Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, Ostravský, 
Vinkler, Solařová, Gieslová, Bednářová, Korytář, Kuba, Boucký) / 
0 proti/ 0 zdržel se hlasování.

2c) Žádost o prodej pozemku p.č. 2278/11 v k.ú. Nový Malín – p. M
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětlil předlo-
žený bod. Následně dala předsedající prostor k  diskuzi. Diskuze 
k tomuto bodu programu nebyla vedena a bylo přistoupeno k hla-
sování.

Usnesení:
ZO schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku p.č.  2278/11 
orná půda o výměře 25 m2 v k.ú. Nový Malín v rozsahu dle situačního 
snímku katastrální mapy panu Mgr. PM, bytem: NM s poměrem hla-
sů 15 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, 
Ostravský, Boucký, Solařová, Gieslová, Bednářová, Korytář, Kuba, 
Vinkler) / 0 proti/ 0 se zdržel hlasování.

2d) Dohoda o vzdání se práva náhrady škody vzniklé na pozemku 
p. č. 3702, p.č. 3703 a p. č. 3704, vše v k. ú. Nový Malín – RN4, 
AOPK ČR
Předsedající předala slovo panu starostovi, který uvedl důvody 
uzavření dohody, jedná se o totožný případ, který jsme schvalovali 
na minulém zasedání ZO, jsou to nádrže, kde není povolen chov 
ryb. Následně dala předsedající prostor k diskuzi. Pan Vinkler má 
technickou poznámku, zda nádrž RN č. 4 leží v CHKO, proč se tato 
dohoda uzavírá. Pan starosta vysvětlil, nádrž neleží v CHKO, CHKO 
sídlí v  Jeseníku, Agentura ochrany přírody a  krajiny (AOPK) sídlí 
v  Litovli a  má na starost zbytek území obce. Dohoda se uzavírá 
v návaznosti na dotaci, jedná se o titul ochrany krajiny. Další dis-
kuze k tomuto bodu programu nebyla vedena a bylo přistoupeno 
k hlasování.

Usnesení:
ZO schvaluje uzavření Dohody o  vzdání se práva náhrady ško-
dy vzniklé na pozemcích pod stavbou RN č.  4, Nový Malín, a  to 
p.č. 3702, p.č. 3703 a p.č. 3704, vše v k.ú. Nový Malín mezi Obcí 
Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako 
vlastníkem zatížených pozemků a  Českou republikou – Agentura 
ochrany přírody a krajiny ČR, IČ: 62933591, sídlo: 148 00 Praha 11 
– Chodov, Kaplanova 1931/1, jako AOPK ČR, jejímž obsahem je dob-
rovolné vzdání se práva na náhradu škody za omezení hospodaření 
na rybníku s chovem ryb nebo vodní drůbeže dle ust. § 58 zákona 
č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, v platném znění s po-
měrem hlasů 12 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Minář, Ště-
pán, Šváb, Ostravský, Boucký, Solařová, Bednářová, Kuba) / 0 proti/ 
3 zdrželi se hlasování (Vinkler, Gieslová, Korytář).
2e) Darovací smlouva – bezúplatný převod pozemku p.č. 2288/6 
v k.ú. Nový Malín včetně pozemní komunikace na tomto pozem-
ku umístěné od p. R na obec Nový Malín
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vše vysvětluje 
a ukazuje na mapě. Následně dala předsedající prostor k diskuzi. 
Pan Korytář poznamenává, že obec bude přebírat komunikaci jako 
takovou a chtěl by, aby byly zachovány rozhledové poměry, a v zad-
ní části komunikace chybí prostor pro otáčení automobilů. Pan 
starosta podotýká, že prostor pro otáčení tam být nemusí, paní Vi-

cencová z Městského úřadu Šumperk, odboru dopravy, komunikaci 
zkolaudovala takto. Pan Kuba posledně upozorňoval na riziková 
místa v obci. Co se týká nebezpečných míst, asi neovlivníme, že se 
ploty vybudují až na hranici pozemků a rozhled nebude. Další věc je 
to, že na protější straně ulice se také parkuje, návštěvy budou par-
kovat v zeleném pásu, který brzy zmizí. Kolaudace asi ještě nebyla 
zapsána, je tam stále orná půda. Pan starosta nesouhlasí s panem 
Kubou, místa je tam dost, i popeláři na tuto vzdálenost mohou za-
couvat, pokud by nemohli, určitě by se vybudovalo obratiště, je tam 
30 zóna, a  tyto zóny budou přibývat, podle nové legislativy. Pod-
statné je, abychom mohli službu lidem poskytnout, komunikace 
musí být obce. Dále se pan Kuba ptá na fyzický stav pozemku - co 
je modře zakresleno na mapě, je zadlážděno, ostatní je zelený pás, 
a má dotaz na zimní údržbu, zda nebude problém. Pan Ostravský 
odpověděl, že minule myslel staré uličky, které jsou 3,5 m široké. 
Tato ulička je dostatečně široká, problém se zimní údržbou zde ne-
bude. Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena a bylo 
přistoupeno k hlasování.

Usnesení:
1) ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy na převod obsluž-
né obousměrné komunikace umístěné na pozemku p.č.  2288/6 
v k.ú. Nový Malín v rozsahu dle skutečného zaměření této stavby do 
vlastnictví obce Nový Malín, mezi panem Mgr. SR, NM, jako darují-
cím a obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, 
jako obdarovanou s poměrem hlasů 13 pro (Štencl, Švábová, Ty-
lová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, Ostravský, Vinkler, Solařová, 
Bednářová, Kuba, Boucký)/ 1 proti (Korytář) / 1 zdržel se hlasování 
(Gieslová).

2) ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy na převod pozemku 
p.č. 2288/6 orná půda o výměře 272 m2 v k.ú. Nový Malín do vlast-
nictví obce Nový Malín, mezi panem Mgr.  SR, NM, jako darujícím 
a  obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, 
jako obdarovanou s poměrem hlasů 13 pro (Štencl, Švábová, Ty-
lová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, Ostravský, Vinkler, Solařová, 
Bednářová, Kuba, Boucký)/ 1 proti (Korytář)/ 1 zdržel se hlasování 
(Gieslová).

Předsedající po skončení projednání bodu 2e) programu 9. VZZO 
vyhlásila krátkou přestávku v čase od 16:55 do 17:07

3) Finanční záležitosti
3a) Návrh rozpočtu obce na rok 2024
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětluje předlo-
žený návrh rozpočtu a předal slovo paní Stuchlé, účetní obce, která 
popsala jednotlivé příjmové položky v navrženém rozpočtu, daňové 
příjmy, dotace a běžné příjmy jako nájemné vodovodu a kanalizace, 
nájmy DPS, DPB, pozemků apod. Co se týká financování – využije 
se kontokorent a revolving dle potřeby. Na výdajové stránce se u fi-
nancování počítá se splácením všech dlouhodobých úvěrů v pravi-
delných intervalech, doplatí se revolvingový úvěr ve výši 2,5 mil Kč, 
v letošním roce bude obec ještě splácet načerpaný kontokorentní 
úvěr ve výši 5 mil. Kč a revolvingový úvěr ve výši 2 mil. Kč, čímž 
splníme to, na co nás upozornil audit, a dostaneme se pod 60% 
hranici. Pan Boucký se dotazuje na celkový dluh obce. Paní Stuchlá 
odpověděla, že celkově by dluh měl být ve výši 46,7 mil. Kč. V rámci 
rozpočtu se v  roce 2023 splatí celkově 15,8 mil. Kč, to znamená 
8,3 mil. Kč dlouhodobých úvěrů. Na rok 2024 není rozpočtovaný 
žádný dlouhodobý úvěr. Pan Kuba se ptá na dotace na MK, bylo 
by fajn mít pasport ohledně MK na webovkách s čísly komunikací, 
příjem z pronájmu nemovitých věcí – 1,05 mil Kč letos, 1,5 mil. Kč 
příští rok, čeho se to týká. Paní Stuchlá odpověděla, že je to nájem 
zdravotního střediska. Dále se pan Kuba nemůže spokojit s část-



kou za optiku 400 tis. Kč, ptá se, jak je postavena nájemní smlouva, 
jak je to výhodné pro občany. Paní Stuchlá reagovala, optika se po-
stupně mírně zvyšuje v závislosti na počtu připojených domácnos-
tí na optiku. Pan Kuba se ještě ptá na pokles u nájmu DPS, proč. 
Tam byl v loňském roce přeplatek energií a pojistné plnění, což ne-
lze předpokládat, odpověděla paní Stuchlá. Pan Vinkler se ptá, zda 
v příjmové částce je zakomponován příjem z nájmu na zdravotním 
středisku a v  jaké výši, zda obecní rada už stanovila výši nájmu? 
Ano, odpověděl pan starosta. Poté pan starosta podrobně popsal 
položky na výdajové stránce rozpočtu. V podstatě v  jednotlivých 
kapitolách je to ve vazbě na příjmovou stránku a  přijaté dotace. 
Pan starosta se snažil ve stručnosti popsat celé portfolio, co obec 
má obsáhnout, položky se některé dají přeskupovat, zkusíme po-
dat žádosti o dotace, byť dávají jen ve výši 50% (MMR). Paní Stuch-
lá ještě shrnuje předložené informace, porovnává s  rokem 2022 
a 2023, kde byl velký nárůst. Není v plánu brát žádný úvěr, inves-
tičních výdajů bude méně, ve výši 38%, investice se přibrzdí. Daňo-
vé příjmy mírně rostou, nedaňové příjmy – díky tomu, že obec má 
velké množství investičních projektů, tak se s nedaňovými příjmy 
stále počítá. Kapitálové příjmy byli v  roce 2023 velmi výrazné ve 
výši 30 mil. Kč, což bylo způsobeno především prodejem pozem-
ků v cihelně, v roce 2024 se vrátíme do podoby jako v roce 2022, 
kde bude zhruba 12 % nedaňových příjmů, 5% kapitálových příjmů 
a 83% daňových příjmů. Pan starosta se ještě vrací k  roku 2020 
- 2022, kdy byli realizovány tři velké investice, obec má pěkně spra-
vené budovy, funkční a využité. Následně dala předsedající prostor 
pro dotazy. Pan Boucký se ptá k roku 2023, schodkový rozpočet 
má být překlopen do přebytkového, co je hlavní příčinou, která by 
toto měla obrátit. Paní Stuchlá odpovídá, že splátkou revolvingo-
vého úvěru a  kontokorentu. Budou splaceny z  daňových příjmů 
a z prodeje pozemku společnosti STROM, odpověděl pan starosta. 
Pan Boucký se ujišťuje, zda peníze přijdou ještě letos. Ano, přijdou 
ještě letos, odpověděl pan starosta. Pan Kuba se ptá, jestli už do-
razily peníze z prodeje pozemků společnosti STROM. Pan starosta 
odpověděl, že jsou na úschovním účtu Komerční  banky. Dále se 
pan Kuba ptá na výdaje na MK, co se týká mostů, zaregistroval 
informaci, že máme další most v havarijním stavu, u zahradnictví, 
je tam 2,2 mil. Kč což se moc nerozšoupneme, jestli máme mosty 
vyřešit oba dva. Pan starosta odpověděl, že obec byla upozorněna 
na havarijní stav revizním technikem, u Strachoty je to cca 4 mil. Kč 
včetně mostu, cena je daná v MK a oprava mostu nahoře je levnější 
než u zahradnictví. Dále se pan Kuba dotazuje na přístřešek v Mla-
doňově za 1,5 mil. Kč, je to hodně peněz, na co bude sloužit a je na 
přístřešek projektová dokumentace a smlouva o dílo? Pan staros-
ta reaguje, je to větší stavba, přístřešek podobný jako u sokolovny, 
na sekačku, na dřevo. Není to jen přístřešek, je to včetně základů, 
zemních prací, přípojek atd., PD zpracoval pan Š a smlouva o dílo 
je zpracovaná. Pan Kuba – co se týká grantů, položku snižujeme, 
zaregistroval, že rada schválila granty na příští rok, kdy budou zve-
řejněny podmínky, a  budou i  nové okruhy, třeba zeleň, historické 
objekty, dále se dotazuje na lékárnu, co to obsahuje. Pan starosta 
vysvětlil, že lékárnu obec nemůže provozovat, hlavní náklady jsou 
na mzdu paní M, dále je to náklad na poskytování služeb společ-
ností Levný lék. Výdejna léků bude otevřena od 8.1.2024. Dále pan 
Kuba upozorňuje na položku 57 ve výši 5 mil. Kč na splátku úvě-
ru na PNM, před rokem žádali o sdělení informací, jak dál s dře-
voskladem, stále neví, co tam bude a žádal paní Tylovou o data, 
která zatím nedostal. Obává se, že hospodaření PNM není žádná 
hitparáda. Provoz dřevoskladu stojí ročně 1 mil. Kč Provozní. Prv-
ní z návrhu na úpravu rozpočtu bude: ZO schvaluje úpravu částky 
9,1 mil. Kč snížením o částku 5 mil. Kč v §3639 Komunální služby 
na částku 4,1 mil. Kč.
Pan starosta reagoval, k dřevoskladu se vyjadřoval na minulém ZO 
před měsícem. Částka je jako v  minulém roce. Jednou budeme 

rádi, že se dřevosklad koupil. Paní Tylová reaguje na požadovaná 
data, proč je neposkytla, ale chce je předat osobně s vysvětlením. 
Dále pan Kuba trvá na poslání dat PNM a  žádá, aby informace 
dostal, jako každý zastupitel, má na ně nárok. Řádek 60 – kom-
postárna – změnil se systém drcení, zatím tam není úspora proč. 
Vysvětlila paní Stuchlá, úspora je meziroční. Dále pan Kuba – ř. 66 
veřejná zeleň – je tam méně oproti letošnímu rozpočtu, školní za-
hrada bude financována zvlášť? Proč je meziroční snížení u zele-
ně? Reaguje paní Stuchlá, bylo letos více výsadby zeleně, příští rok 
se nebude tolik síct, bude sucho.
Pan Korytář se dotazuje, zda v  pasportu mostů je uveden stav 
mostů a jestli opravu mostů provede společnost SART a zda pro-
běhlo výběrové řízení? Pan starosta odpověděl, že stav mostů 
je v  pasportu uveden a  teprve příští rok jsou mosty zahrnuty do 
uznatelných nákladů, budou součástí komunikací při podávání 
žádostí o dotaci. Je to celorepublikový problém. V  jiných obcích 
mosty neřeší vůbec, my děláme aspoň prohlídky mostů. Výběrové 
řízení ještě neproběhlo, je to brzy, bude muset proběhnout v rámci 
nabídkového řízení, otázka je ve financích, určitě bude SART mi-
nimálně zpracovávat projekt. Dále se pan Korytář se ptá na dar 
církvi – sanace kostela, zda se neuvažuje, že by kostel spadl do 
vlastnictví obce. Jednou to možná bude, ale zatím se o tomto ne-
uvažuje, odpověděl starosta. Dále se pan Korytář ptá na otevírací 
dobu lékárny. Otevírací doba bude korespondovat s lékaři, hlavně 
s paní doktorkou Prachařovou, ale podmínka je, aby to přes prázd-
niny nebylo dva měsíce zavřeno, v tom určitě by mělo dojít ke zlep-
šení, odpověděl pan starosta. Dále se pan Korytář ptá na pískovnu 
- od roku 2022 máme tři roky na provedení první etapy úpravy. Pan 
starosta reaguje. Dále se pan Korytář ptá na slevové kupony pro 
občany Nového Malína na ubytování v ÚEV, zda se neuvažuje o je-
jich poskytování. Reaguje paní Tylová, kapacita ÚEV je naplněna 
na rok dopředu. Dále pan Korytář se ptá přímo pana starosty, zda 
jsou v  rozpočtu zohledněny požadavky, které posílalo uskupení 
PERSPEKTIVA. Pan starosta moc nerozumí dotazu, nedokáže od-
povědět, rozpočet je dělán jako vždycky, rozpočet je sestaven tak, 
aby obsáhl celé portfolio činností obce. Do rozpočtu se některé 
věci nedávaly, nebyly ještě dány podmínky dotací, v průběhu roku 
se to může změnit.
Pan Kuba se ptá, kam se posune cesta za školou, nejde to dotáh-
nout až do konečné fáze? Reaguje pan starosta. Stavební povolení 
je vydáno pouze na část cesty po železniční propustek. Další fáze, 
která obsahuje lávku přes Hraběšický potok, je problematická pro 
získání stavebního povolení od odboru dopravy, protože je tam ne-
projednané dědictví, úmrtí v Německu a nějaký spekulant z Brna. 
Pan B. má projektovou dokumentaci dopracovanou. V současné 
době řešíme etapizaci tak, aby byla stavba povolena alespoň přes 
potok. Je to minimálně na rok, než se dědictví projedná. V zimě 
chceme dokončit povolení ke kácení stromů, jsou tam vzrostlejší 
stromy. V rámci první etapy se budeme snažit dokončit cestu co 
nejdál, aby se lidé dostali přes vodu a na Krásné mohli dojít neofici-
álně pěšky, odpověděl pan starosta. Dále pan Kuba se ptá na revita-
lizaci zeleně, plánuje se pokračovat v úpravě průlehů? Reaguje pan 
starosta. Je to naplánované v  rámci zeleně v  zimních měsících. 
Dále se pan Kuba ptá, co je v plánu v rámci bezpečnosti dopravy. 
Reaguje pan starosta. Legislativně chtějí rušit obytné zóny, budou 
„30“ zóny, přetvoření ke zpomalení dopravy, něco jako v  Postřel-
mově, záleží, co odbor dopravy schválí. V Mladoňově kolem ško-
ly na náměstí bude omezení, pozor děti, odpověděl pan starosta. 
Dále se pan Kuba ptá na podporu podnikání, uvažuje se s něčím, 
kromě lékárny. Pan starosta vidí podporu podnikání v  tom, že si 
firmy začnou realizovat v cihelně svoje záměry, příprava splaškové 
kanalizace. Pan Kuba ještě k participativnímu plánování, nezvažu-
jeme, jestli nějaké projekty, které jsou nachystané, třeba mobiliář, 
vycházkové trasy, občané si vyberou. Pan starosta reagoval, není 



toho zastánce, občané si nás zvolili, je to dostačující takto. Ještě 
pan Kuba, zaspali jsme dobu, digitalizace úřadu. Pan starosta není 
toho zastánce. Legislativa nás k tomu stejně časem dožene.
Paní Bednářová se ptá, proč budou Malínské noviny v elektronic-
ké podobě, to si myslí, že je krok zpět, pro většinu lidí je to vyho-
vující v  tištěné podobě a dostat je až do schránky. Reaguje paní 
Nimmerrichterová, noviny budou k  dispozici na obecním úřadu, 
v knihovně ve škole, školkách atd.
Pan Vinkler se vrací k výdajům a dává návrh na usnesení: ZO schva-
luje snížit § 3392 Fara Mladoňov o 200 tis. Kč a přesun do § 3745 
Vzhled obcí a péče o zeleň.
Potom se pan Vinkler ptá na financování Provozní Nový Malín, kte-
rý orgán společnosti projednával potřebu financování. Zda potřebu 
financování valná hromada projednala. Pan starosta vysvětlil, že 
rada obce vykonává působnost valné hromady, tady nebylo o čem 
jednat. Pan Vinkler se ptá, která rada a kdy toto projednala. Pan 
starosta uvádí, že je tady zatím návrh rozpočtu, není důvod o čem 
rozhodovat. Je to více věcí, je to návrh na rok 2024 a schvalování 
teprve přijde. Pan Vinkler dává návrh usnesení: ZO schvaluje snížit 
§3639 o částku 4 mil. Kč a tuto částku převést do §2212 silnice - 
investice. Dále má pan Vinkler technickou poznámku, opravit v ob-
chodním rejstříku stanovy v  souladu se zákonem o  obchodních 
korporacích.
Pan Kuba se ptá paní účetní na nově předložené grafy a srovnání 
části výdajů provozních a investičních, těch 5 mil. Kč pro Provozní 
jsou součástí investic? Ano, investice, odpověděla paní Stuchlá.
Paní Tylová má jen poznámku, aby tady zaznělo, proběhla schůzka 
zastupitelů k návrhu rozpočtu, část zastupitelů neptá, nehlásí, už 
jednou návrh rozpočtu projednali.
Pan Boucký se schůzky účastnil, také by rád viděl účetní výkazy 
Provozní, podnikatelský záměr dřevoskladu, celá záležitost je zma-
tená, od začátku nevíme, proč si dřevosklad koupila společnost, 
která na něj kapitálově neměla, jsou to věci, které vyžadují odpo-
věď.
Paní Bednářová se přidává, také jí připadá podivné, čerpat rozpo-
čet obce pro soukromou společnost částkou 5mil. Kč, dále jí při-
padá nadhodnocený rozpočet na přístřešek v Mladoňově ve výši 
1,5 mil. Kč. Je to soukromá společnost, je to s.r.o.
Pan starosta vysvětlil, že Provozní Nový Malín není žádná soukro-
má společnost, je to společnost v 100% vlastnictví obce a společ-
nost by měla vykonávat 80% své činnosti pro obec, aby bylo možné 
uplatnit tzv. „in house“ při zadávání zakázek bez výběrového řízení. 
Ostatní starostové žehrají na to, že musí soutěžit zakázky, během 
roku udělají míň věcí. Nechápe, jak může paní Bednářová vědět, že 
je u přístřešku v Mladoňově cena nadsazená. Vůbec to tak není, 
bez znalosti projektu nemůže vědět, že je cena nadsazená.
Pan Korytář chce, aby zaznělo, že ostatní starostové určitě nežeh-
rají, že nemají podobnou provozní společnost, naopak si dávají do 
výběrového řízení takové požadavky jako je délka záruky, co nej-
menší cena. Ve výsledku jsou na tom lépe. Pan starosta reaguje, 
že nejde o takovou provozní společnost, ale o zadávání veřejných 
zakázek, jak jim to dlouho trvá a udělají dvě investiční akce do roka 
místo šesti.
Pan Vinkler má technickou, že zákon o  obchodních korporacích 
pojem obecní společnost nezná.
Paní Tylová dává návrh na ukončení diskuze. Pan Kuba má tech-
nickou poznámku, že ještě nedostala prostor veřejnost. Paní 
Nimmerrichterová reaguje na paní Bednářovou.
Předsedající dává hlasovat o návrhu na ukončení diskuze k bodu 
3a) s poměrem hlasů 9 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Mi-
nář, Štěpán, Šváb, Ostravský, Vinkler) / 5 proti (Solařová, Gieslová, 
Kuba, Korytář, Bednářová)/ 1 zdržel se hlasování (Boucký). Diskuze 
byla ukončena.

V diskuzi byla ještě přihlášena paní Solařová, která nemá zodpově-
zené některé otázky z loňského roku a cituje je: 
1. Jaký je důvod investice „dřevosklad“?
2. Jaký je podnikatelský záměr?
3. Jaká je doba návratnosti této investice?
4. Proč obec ručí a platí za koupi objektu, který dále bude ve vlast-
nictví Provozní Nový Malín s.r.o.?
5. Kdo a jakým způsobem bude dále splácet tuto investici?

A předává osobně tyto dotazy panu starostovi v papírové podobě 
a žádá o písemnou odpověď.

Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena a bylo při-
stoupeno k hlasování.
Nejprve dala předsedající hlasovat o návrhu usnesení pana Ing. Mi-
roslava Vinklera: ZO schvaluje snížit §3639 o částku 4 mil. Kč a tuto 
částku převést do §2212 silnice - investice.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 7 pro (Vinkler, Korytář, 
Gieslová, Solařová, Bednářová, Kuba, Boucký) /6 proti (Štencl, Švá-
bová, Budinová, Minář, Ostravský, Štěpán) /2 se zdrželi hlasování 
(Šváb, Tylová). Usnesení nebylo přijato.

Dále dala předsedající hlasovat o druhém návrhu usnesení pana 
Ing. Miroslava Vinklera: ZO schvaluje snížit § 3392 Fara Mladoňov 
o 200 tis. Kč a přesun do § 3745 Vzhled obcí a péče o zeleň.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 7 pro (Vinkler, Korytář, 
Gieslová, Solařová, Bednářová, Kuba, Boucký) /6 proti (Štencl, Švá-
bová, Budinová, Tylová, Minář, Ostravský) /2 se zdrželi hlasování 
(Šváb, Štěpán). Usnesení nebylo přijato.

Dále dala předsedající hlasovat o návrhu usnesení pana Ing. Petra 
Kuby: ZO schvaluje úpravu částky 9,1  mil.  Kč snížením o  částku 
5 mil. Kč v §3639 Komunální služby na částku 4,1 mil. Kč.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Petra 
Kuby byl odmítnut poměrem hlasů 7 pro (Vinkler, Korytář, Gieslová, 
Solařová, Bednářová, Kuba, Boucký) /8 proti (Štencl, Švábová, Bu-
dinová, Tylová, Minář, Ostravský, Štěpán, Šváb) /0 se zdrželi hlaso-
vání. Usnesení nebylo přijato.
Dále dala předsedající hlasovat o původním návrhu usnesení.
Usnesení:
ZO schvaluje rozpočet a závazné ukazatele rozpočtu obce Nový Ma-
lín na rok 2024 s tím, že rozpis schváleného rozpočtu do plného tří-
dění rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 323/2002 Sb., o rozpočtové 
skladbě, ve znění pozdějších předpisů, je v kompetenci účetní obce 
Nový Malín, konkrétní příjemci poskytovaných transferů jsou určo-
váni v samostatných rozhodnutích orgánů obce a poskytovatelé při-
jímaných transferů jsou rovněž uvedeni samostatně s poměrem hla-
sů 8 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, 
Ostravský)/ 7 proti (Gieslová, Solařová, Bednářová, Kuba, Korytář, 
Vinkler, Boucký) / 0 zdržel se hlasování.

3b) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Nový Malín
Předsedající předala slovo panu starostovi, který seznámil zastu-
pitele s  předloženým návrhem střednědobého výhledu rozpočtu, 
který je potřeba projednat jednou za tři roky, nejlépe se schvalo-
váním rozpočtu. Jedná se o předpoklad možných investic, vychá-
zelo se i  z  původního strategického dokumentu na období 2022 
- 2025. Následně dala předsedající prostor k diskuzi. Panu Kubovi 
osobně vadí Komunitní centrum na nádraží, jednak nemá k tomu 
informace a stálo by za to zmapovat si stávající obecní prostory 
k pronájmu, jak jsou využity, provoz sokolovny nás stojí 1,5 mil. Kč, 
kde by se dala vytíženost vylepšit a  komunitní centrum budovat 



u  nádraží? Osobně by to viděl prohodit s  Provozní a  komunitní 
centrum vybudovat více v  centru obce, aby bylo schůdnější pro 
většinu obyvatel. Pan starosta odpověděl, že komunitní centrum je 
uvedeno až na rok 2025, informace budou v průběhu příštího roku 
2024. Zjišťovali jsme zatím, za jakých podmínek by se to dalo od 
drah převést na obec, má to být něco ve veřejném zájmu. Budova je 
reálně na zbourání, kolem jsou pozemky, převod nabízí bezplatně, 
pokud bude vyhovovat jejich požadavkům, proto návrh komunitní-
ho centra. Současně s tím by se převáděly komunikace, zahrada. 
Může to být místo setkávání, je to na nádraží, možnost vybudovat 
parkoviště, něco pro cyklisty, musí to být pro veřejnost. V diskusi 
dále vystoupili pan Korytář, pan Boucký a opakovaně pan starosta. 
Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena a bylo při-
stoupeno k hlasování.

Usnesení:
ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Nový Malín na ob-
dobí roků 2025, 2026 a 2027 s poměrem hlasů 11 pro (Štencl, Švá-
bová, Tylová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, Ostravský, Boucký, 
Bednářová, Kuba)/ 1 proti (Korytář) / 3 zdrželi se hlasování (Vinkler, 
Gieslová, Solařová).

3c) Čerpání rozpočtu od začátku roku 2023
Předsedající dala prostor k diskuzi. Pan Kuba má návrh, aby se na 
rozpočtových změnách uvádělo, kdy rada schválila. Odpověděla 
paní Stuchlá, podívá se do programu, zda je možné tam dodat pí-
semné znaky. Dále pan Kuba pro občany uvádí, jak dopadlo hospo-
daření za 11 měsíců, k 30. 11. byl schodek 2 mil. Kč. Pan Vinkler 
se ptá na § 3639 pol. 6202 Nákup majetkových podílů, zda je to 
těch 5 mil. Kč. Ano, odpověděla paní Stuchlá. Pan Vinkler následně 
předkládá návrhy usnesení:
1. usnesení: starostovi obce se ukládá, aby objasnil, na základě 
čeho byla vyplacena částka 5 mil. Kč – nákup majetkového podílu 
v r. 2023,
2. usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby jednoznačně uvedl, 
o jaký nákup majetkového podílu šlo,
3. usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby jednoznačně uvedl, zda 
o nákupu majetkového podílu rozhodlo ZO.
4. usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby sdělil, kdy o peněžitém 
vkladu 5 mil. Kč do obchodní společnosti PNM rozhodlo zastupitel-
stvo obce, a dále pan Vinkler vysvětlil zastupitelům, proč tyto ná-
vrhy předkládá. Pan starosta se snaží vysvětlit, že se jedná o jinou 
záležitost, než uvádí pan Vinkler. Pan V. se dotazuje, obecně ho to 
zajímá, rozumí slovům pana Vinklera, zajímalo by ho to ale z jiného 
pohledu. Pan starosta vysvětlil, je to příplatek mimo základní kapi-
tál, stačí k tomu schválení v rozpočtu obce, schválené rozpočtové 
opatření a schválení v radě obce, částka 5 mil. Kč se poskytla na 
splacení kupní ceny dřevoskladu a bylo to řádně schváleno, tak jak 
mělo být. Prošli jsme dílčím auditem, lze si to splést, to co říká pan 
Vinkler, tam by byly jiné postupy. Pan Vinkler cituje ze zákona. Rea-
guje pan starosta, že toto kontroloval i kraj. Paní předsedající dala 
hlasovat o návrzích usnesení Ing. Miroslava Vinklera:

1. návrh usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby objasnil, na zá-
kladě čeho byla vyplacena částka 5 mil. Kč – nákup majetkového 
podílu v r. 2023.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 5 pro (Vinkler, Korytář, 
Solařová, Bednářová, Kuba) /8 proti (Štencl, Švábová, Budinová, 
Tylová, Štěpán Minář, Ostravský, Šváb) /2 se zdrželi hlasování (Gie-
slová, Boucký). Usnesení nebylo přijato.

2. návrh usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby jednoznačně uve-
dl, o jaký nákup majetkového podílu šlo.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 5 pro (Vinkler, Korytář, 
Solařová, Bednářová, Kuba) /8 proti (Štencl, Švábová, Budinová, 
Tylová, Štěpán Minář, Ostravský, Šváb) /2 se zdrželi hlasování (Gie-
slová, Boucký). Usnesení nebylo přijato.

3. návrh usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby jednoznačně uve-
dl, zda o nákupu majetkového podílu rozhodlo ZO.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 5 pro (Vinkler, Korytář, 
Solařová, Bednářová, Kuba) /8 proti (Štencl, Švábová, Budinová, 
Tylová, Štěpán Minář, Ostravský, Šváb) /2 se zdrželi hlasování (Gie-
slová, Boucký). Usnesení nebylo přijato.

4. návrh usnesení: Starostovi obce se ukládá, aby sdělil, kdy o pe-
něžitém vkladu 5  mil.  Kč do obchodní společnosti PNM rozhodlo 
zastupitelstvo obce.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 5 pro (Vinkler, Korytář, 
Solařová, Bednářová, Kuba) /8 proti (Štencl, Švábová, Budinová, 
Tylová, Štěpán Minář, Ostravský, Šváb) /2 se zdrželi hlasování (Gie-
slová, Boucký). Usnesení nebylo přijato.

Dále pan Vinkler cituje občanský zákoník a dává návrh usnesení: 
ZO vyzývá obchodní společnost Provozní Nový Malín s.r.o., aby bez 
prodlení vydala obci Nový Malín částku 5 mil. Kč, kterou obdržela 
z veřejného rozpočtu obce bez souhlasu zastupitelstva v roce 2023, 
a získala tak bezdůvodné obohacení. A druhý návrh usnesení: ZO 
zmocňuje člena zastupitelstva pana Miroslava Vinklera, aby podal 
podnět ve věci převodu 5 mil. Kč z  rozpočtu obce v  roce 2023 ve 
prospěch společnosti Provozní Nový Malín bez souhlasu zastupi-
telstva, pro porušení povinností při správě cizího majetku starostou 
obce Mgr. Markem Štenclem.

Paní předsedající dala hlasovat o návrzích usnesení Ing. Miroslava 
Vinklera:
1. návrh usnesení: ZO vyzývá obchodní společnost Provozní 
Nový Malín s.r.o., aby bez prodlení vydala obci Nový Malín částku 
5 mil. Kč, kterou obdržela z veřejného rozpočtu obce bez souhlasu 
zastupitelstva v roce 2023, a získala tak bezdůvodné obohacení.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 3 pro (Vinkler, Korytář, 
Solařová) /8 proti (Štencl, Švábová, Budinová, Tylová, Štěpán Mi-
nář, Ostravský, Šváb) /4 se zdrželi hlasování (Gieslová, Bednářová, 
Kuba, Boucký). Usnesení nebylo přijato.

2. návrh usnesení: ZO zmocňuje člena zastupitelstva pana Mirosla-
va Vinklera, aby podal podnět ve věci převodu 5 mil. Kč z rozpočtu 
obce v roce 2023 ve prospěch společnosti Provozní Nový Malín bez 
souhlasu zastupitelstva, pro porušení povinností při správě cizího 
majetku starostou obce Mgr. Markem Štenclem.

Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 2 pro (Vinkler, Korytář) 
/9 proti (Štencl, Švábová, Budinová, Tylová, Štěpán Minář, Ostrav-
ský, Šváb, Boucký) /4 se zdrželi hlasování (Gieslová, Solařová, Bed-
nářová, Kuba). Usnesení nebylo přijato.



Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena.

Usnesení:
Usnesení není k  tomuto bodu navrhováno. ZO bere zprávu na vě-
domí.

3d) Rozpočtové opatření na vědomí
Paní předsedající dala prostor k diskuzi. Diskuze k  tomuto bodu 
programu nebyla vedena.

Usnesení:
Usnesení není k tomuto bodu navrhováno. ZO bere na vědomí roz-
počtové opatření č. 12/2023 v předloženém znění.

3e) Odpis pohledávek ECOPAK Plastic, spol. s r.o.
Předsedající předala slovo panu starostovi, který uvedl důvody od-
pisu pohledávek za společností ECOPAK Plastic, spol. s  r.o. Ná-
sledně dala předsedající prostor k diskuzi. Pan Kuba uvádí, že se 
tyto pohledávky historicky řešily v  předchozím volebním období 
na finančním výboru, kterému předsedal a ptá se, zda byly využity 
všechny zákonné prostředky k  vymáhání pohledávek včetně po-
dání trestního oznámení na osobu jednatele společnosti. Pan sta-
rosta odpověděl, že trestní oznámení na jednatele nebylo podáno. 
Další diskuze k tomuto bodu programu nebyla vedena.

Usnesení:
Usnesení není k tomuto bodu navrhováno. ZO bere na vědomí odpis 
pohledávek obce Nový Malín za společností ECOPAK Plastic, spol. 
s r.o., IČ: 03363473, sídlo: 787 01 Šumperk, Dr.  E. Beneše 1831/12, 
v celkové výši 169.932 Kč s přísl.
3f) Žádost o poskytnutí návratné finanční výpomoci 700.000 Kč
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětlil důvod 
předloženého bodu. Následně dala předsedající prostor k diskuzi. 
Pan Vinkler uvádí, že rozpočet obce je 100 mil. Kč, z toho 30 mil. Kč 
jde na základní výdaje. Paní zubařka žádá návratnou půjčku, dává 
návrh paní KŠ nabídnout zápůjčku ve výši 700  tis.  Kč s  úrokem 
3,5 p.a. na dobu 5 let. Pan Kuba se moc neorientuje v této věci, po-
zorně četl zápisy z rady obce, žádné nájemní smlouvy na zdravotní 
středisko nedohledal, zda nájemní smlouvy jsou uzavřeny a  jsou 
tam všichni lékaři, kteří tam původně byli? Pan starosta vyjmenoval 
všechny lékaře, kteří na zdravotním středisku mají ordinace. Paní 
Solařová se ptá, jakým způsobem byly stanoveny výše nájmu léka-
řům. Pan starosta vysvětluje, že částky jsou stanoveny ve vazbě na 
nové prostory, jsou stanoveny paušálně, jsou zvýhodněni praktický 
lékař a lékař pro děti a dorost. Další diskuze k tomuto bodu progra-
mu nebyla vedena a bylo přistoupeno k hlasování.
Nejdříve bylo hlasováno o návrhu pana Ing. Miroslava Vinklera:
ZO schvaluje poskytnutí úročené finanční zápůjčky ve výši 
700.000 Kč s úrokem 3,5% p.a. na dobu 5 let paní MDDr.  KŠ, P, za 
účelem úhrady nutných investic do technického vybavení zubní or-
dinace a převodu 100% obchodního podílu ve společnosti Emiden-
tal s.r.o.
Pan Kuba má technickou, aby v zápůjčce byla stanovena podmín-
ka, že zubní ordinaci bude na zdravotním středisku vykonávat po 
dobu 5 let. Pan starosta podotýká, že by podmínka musela být za-
pracována do zápůjčky. Pan Štěpán tomu nerozumí, paní doktorka 
chce po nás 700 tis. Kč, byl by tvrdší, dal by i víc % úroku, a nevíme, 
jestli bude paní Š tuto zápůjčku chtít. Je to věc dalšího vyjednává-
ní. Teprve jí to navrhnout. Pan Vinkler stahuje návrh usnesení a na-
vrhuje uložit radě obce v této věci dále jednat. Pan Kuba toto ještě 
upřesňuje. Pan starosta doplňuje usnesení o podmínku zachování 
zubní ordinace v budově zdravotního střediska po dobu 5 let od 
poskytnutí finanční zápůjčky.

Upravený návrh usnesení Ing. Miroslava Vinklera zní:
ZO schvaluje poskytnutí úročené finanční zápůjčky ve výši 
700.000 Kč s úrokem 3,5% p.a. na dobu 5 let za podmínky zacho-
vání zubní ordinace v budově zdravotního střediska po dobu 5 let 
od poskytnutí finanční zápůjčky paní MDDr.  KŠ, P, za účelem úhrady 
nutných investic do technického vybavení zubní ordinace a převodu 
100% obchodního podílu ve společnosti Emidental s.r.o.
Pan Vintrocha ještě podotýká, aby si obec nezadělávala na pro-
blém a vysvětlil, co se mu nelíbí. V diskuzi ještě pan Štěpán, Bouc-
ký, starosta.
Po hlasování předsedající konstatovala, že návrh pana Ing. Miro-
slava Vinklera byl odmítnut poměrem hlasů 2 pro (Vinkler, Korytář) 
/8 proti (Štencl, Švábová, Budinová, Tylová, Štěpán Minář, Ostrav-
ský, Šváb, Boucký) /5 se zdrželi hlasování (Kuba, Tylová, Ostravský, 
Gieslová, Solařová). Usnesení nebylo přijato.

Následně dala předsedající hlasovat o původním návrhu usnesení.

Usnesení:
ZO schvaluje poskytnutí bezúročné návratné finanční výpomoci ve 
výši 700.000 Kč paní MDDr.  KŠ, P, na dobu 5 let za účelem úhrady 
nutných investic do technického vybavení zubní ordinace a převodu 
100% obchodního podílu ve společnosti Emidental s.r.o. s poměrem 
hlasů 0 pro/ 4 proti (Štencl, Šváb, Bednářová, Boucký) /11 se zdr-
želi hlasování (Švábová, Budinová, Tylová, Štěpán Minář, Ostravský, 
Kuba, Gieslová, Solařová, Korytář, Vinkler). Usnesení nebylo přijato.

Předsedající po skončení projednání bodu 3f) programu 9. VZZO 
vyhlásila krátkou přestávku v čase od 20:05 do 20:17

4) Ostatní
4a) Strategický rozvojový dokument obce Nový Malín na období 
2023 – 2027
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětlil předlože-
ný zpracovaný Strategický rozvojový dokument obce a uvedl infor-
mativně, co všechno plán obsahuje, co vyžadují nadřízené orgány, 
odkazy na nadřízené dokumenty, silné a slabé stránky, koncepce 
s  hlavními směry, definice indikátorů. Dokument se bude jednou 
za rok aktualizovat, nejlépe při schvalování rozpočtu na další rok. 
V  rámci akčního plánu jsou potom uvedeny konkrétní projektové 
záměry a zásobník projektů do budoucna. Poté dala předsedající 
prostor k diskuzi. Pan Kuba chce objasnit, že na obecním webu visí 
dokument zpracovaný na období 2022 - 2025 a  další dokument 
na období 2021 - 2024 a nyní nám je předkládán dokument na ob-
dobí 2023 – 2027. Pan starosta vysvětlil, že neví, co na webu visí, 
až se tento nový dokument schválí, tak se starý dokument může 
sundat. Dále pan Kuba kritizuje předložený dokument, chybí mu 
demografická tabulka, počet obyvatelstva, poukazuje na gramatic-
ké chyby, silné stránky – množství spolků, kolik jich je, zda toto 
nepřesunout spíše do příležitostí. Paní Nimmerrichterová objas-
ňuje, co obsahuje swot analýza, upravilo se, co už bylo splněno, 
změněno a doplnila se nová data. Pan Kuba by chtěl doplnit nedo-
statečná digitalizace obecního úřadu, naproti tomu nedostatečná 
údržba komunikací je dobře zařazená ve slabých stránkách, a ptá 
se, v příležitostech je uvedeno využití lidského kapitálu nově přistě-
hovaných obyvatel pro rozvoj obce – co to znamená. Pan starosta 
vysvětlil, je to myšleno, že se do obce stěhují vzdělaní lidé, spíše 
využití jejich odborného potenciálu. Pan Kuba by rád věděl, zda je 
přistěhovalec či starousedlík? Paní Solařová kritizuje zaslaný do-
kument v úvodní části, je to okopírované z minulého dokumentu, 
nefungují jednotlivé odkazy na nadřízené dokumenty a ptá se také 
na starousedlíky a  novousedlíky a  něčím by měly být podložené 
některé věty, které jsou v dokumentu napsané, a cituje část odstav-
ce 1.3. Pan starosta vysvětlil pojem starousedlík a přistěhovaný, 



rozdíl je ve staré zástavbě a v nových domech, není to nic nega-
tivního, je tady nová struktura obyvatel, Nový Malín je obec, která 
navazuje na Šumperk, dnes už je záběr širší, noví lidé mají jiné po-
třeby, pořádá se více akcí, dříve tady skoro nic nebylo. Paní Sola-
řová má návrh, odstavec 1.3 Analytické zhodnocení přepracovat. 
Pan Štěpán poukazuje, že Strategický rozvojový dokument nebyl 
vypracován za účelem rozdělení na starousedlíky a novousedlíky, 
opozice má tady krásný prostor, kde mít konkrétní návrhy, co do 
Strategického rozvoje přidat a do roku 2027 udělat. Toto by měla 
být naše společná práce, jak si obec představovat v  budoucnu. 
Pan Korytář poukazuje, že tady došlo k nepochopení, otázka zněla, 
z kterého konkrétního zdroje byla čerpána data, že noví obyvatelé 
mají poptávku po větším veřejném prostoru, navrhuje udělat an-
ketu, co našim občanům chybí. Pan Vinkler vzpomíná na zvolení 
pana starosty p. Štencla, a předložení Strategického rozvojového 
dokumentu, který se tenkrát schválil pro čerpání dotací a je nesmír-
ně překvapený, že se objevil tento dokument znovu, který opět za 
nic nestojí. Vítá slova pana Štěpána a pojďme společně návrhy pro-
jednávat, odmítat, schvalovat. Dále navrhuje, aby tento dokument 
byl zamítnut, a aby pan starosta vyzval zastupitele, kteří mají zájem 
na tomto dokumentu pracovat, aby se přihlásili, rozdělit si úkoly, 
dát si časový harmonogram. Pan Kuba poukazuje k bodům 3.2.1 
a 3.2.2 v akčním plánu, jsou tam chybná data, a ještě má návrh na 
doplnění - výsadba stromořadí a alejí, jsou na to dotační tituly. Pan 
Boucký uvádí, že dokument je účelový, je to soubor taktických kro-
ků a taktických cílů, dalšího vývoje, strategie by vzniknout měla, ale 
na 10, 20 let dopředu. Paní Bednářová se ptá na akční plán, proč 
jsou jen na roky 2023 a 2024 a v zásobníku projektů se ptá na bu-
dovu č.p. 330, je to nádraží? Pan starosta odpověděl, je to budova 
pod Provozní, jsou tam sklady, a otázka je, zda budovu nevyužít na 
nějakou rekonstrukci třeba pro podporu podnikání. Každý rok bu-
deme muset plán aktualizovat, schvalme tento dokument z důvo-
du čerpání dotací. Paní Bednářová ještě podotýká ke Komunitnímu 
centru, mohlo by tam být muzeum piety, máme spoustu materiálů. 
Paní Tylová uvádí, že je to věcná věc, kterou potřebujeme, abychom 
se posunuli dál. Paní Solařová je pro, aby tam byla věcná fakta 
a bez chyb. Pan Korytář uvádí, že je tam spousta věcných chyb, má 
otázku na indikátory, kdo je bude vyhodnocovat. Paní Nimmerrich-
terová reaguje, že některé indikátory vychází ze statistik, začínáme 
teď na nule, informace nemáme z předchozího dokumentu a čísla 
budeme mít po roce. Pan starosta dodává, že v rámci aktualizace 
se řeknou změny a indikátory se takto zjistí. Je to spíše na nás, jak 
indikátory vyhodnotíme. Paní Nimmerrichterová podotýká, že vy-
hodnocujeme, jak jsme plnili plán, vyhodnocujeme, že jsme udělali 
zelené opatření, děti chodí do školy, přistěhovali se další obyvatelé. 
Pan T. udává, že v akčním plánu je kapitola informovanost občanů 
a  je prázdná – proč? Paní Nimmerrichterová vysvětlila, že zajiš-
tění informovanosti občanů je třeba rozhlas, elektronická úřední 
deska, rozesílání robotem, malínské noviny atd., toto je kapitola, 
pod kterou se záměry rozpracovávají a prázdná je proto, že nemá-
me žádný návrh, žádný projekt. Pan starosta doplnil, že kapitola 
není prázdná, je to jeden z bodů, který je všeobecně zahrnutý. Pan 
Vinkler by chtěl doplnit zásobník o  snížení energetické spotřeby 
a zvýšení energetické účinnosti, do roku 2028 bude mít každý RD 
inteligentní chytré měření. Již dnes existují firmy, které měření na-
bízejí. Pan Štěpán podotýká, že plán má být živý dokument, ne, že 
ho musíme do puntíku splnit, má to být studnicí projektů, nápadů 
nás všech. Pan starosta podotýká, že něco podobného máme.
Pan Štěpán navrhuje ukončení diskuze.
Pan Korytář dává návrh na sloučení dvou dokumentů v zásobníku 
projektů, a  to bod 13. mobilní vybavení SDH a bod 14. Hasičské 
sety pro sport SDH dohromady. Vysvětlila paní Nimmerrichterová, 

mobilní vybavení jsou sety, stany, koše a sportovní vybavení jsou 
hadice a každá věc patří jinam, sloučit toto nelze.
Pan V. je rád, že se začala diskuze ohledně návrhů do dokumentu. 
Myslí si, že opozice dělá velkou chybu, že odmítá pracovní schůzky 
ZO, neformální setkání je o diskuzi, občany to nezajímá. Lidem bys-
te měli říkat výsledky. Zabýváte se malichernostmi.
Předsedající dává hlasovat o ukončení diskuze s poměrem hlasů 
13 pro (Štencl, Švábová, Tylová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, Os-
travský, Vinkler, Solařová, Kuba, Bednářová, Boucký) / 1 proti (Ko-
rytář)/ 1 zdržel se hlasování (Gieslová).

Usnesení:
ZO schvaluje Strategický rozvojový dokument obce Nový Malín na 
období 2023 – 2027 s poměrem hlasů 11 pro (Štencl, Švábová, Ty-
lová, Budinová, Minář, Štěpán, Šváb, Ostravský, Boucký, Bednářová, 
Kuba)/ 1 proti (Korytář) / 3 zdržel se hlasování (Solařová, Vinkler, 
Gieslová).

4b) Veřejnoprávní smlouva o rozšíření územní působnosti Měst-
ské policie Šumperk na území obce Nový Malín
Předsedající předala slovo panu starostovi, který vysvětlil důvod 
předložení veřejnoprávní smlouvy. Tento bod vyplynul z  jednání 
starostů obcí, kdy ze strany pana starosty obce Dolní Studénky 
přišla nabídka na realizaci stacionárních radarů v obcích, s tím že 
nutnou legislativní podmínkou je zajištění ze strany ORP na zákla-
dě odboru dopravy přestupky a jejich šetření a ze strany starosty 
města Šumperka byl slíben souhlas, je potřeba postupné řešení 
v této věci i z hlediska poskytnutí dotací. Byl by to pilotní projekt. 
Nákladová částka na stacionární radary je přes 1,2 mil. Kč, MMR 
dává 85% dotace. Společnost EMPEMONT se zabývá rozhlasy, ale 
i instalací radarů. Ze strany města Šumperka byla nabídnuta spo-
lupráce z  hlediska mobilních radarů a  ze strany působení měst-
ské policie na území obce. Státní policie, Krajský úřad. Realizovali 
toto v obci Rapotín a Bušín. Služba je nabízena bezplatně. Uzavře-
ní smlouvy je na dobu 1 roku s měsíční výpovědní lhůtou. Výběr 
pokut by byl příjmem města Šumperka. Následně dala předseda-
jící prostor k  diskuzi. Pan Vinkler poukazuje, že v  obecné rovině 
se předložená smlouva líbí, ale když nás budou pokutovat, nebyla 
by možnost se domluvit na dělbě zisku. Pan starosta odpověděl, 
že to nelze legislativně. Pan Boucký tomu moc nevěří z hlediska 
prevence, spíš se to zvrtne na výběr pokut, spíše věří z hlediska 
bezpečnosti na nějaké bezpečnostní opatření, ostrůvky, vybočení 
atd. Pan Kuba se dotazuje na další náklady – radary kalibrovat, 
a nějaké další poplatky? Chybí mu hlídka, dozorová služba na opil-
ce. V diskusi dále vystoupili paní Budinová, paní Bednářová, paní 
Štrbíková a  pan Korytář. Další diskuze k  tomuto bodu programu 
nebyla vedena a bylo přistoupeno k hlasování.
Usnesení:
ZO schvaluje uzavření bezplatné veřejnoprávní smlouvy o rozšíření 
územní působnosti Městské policie Šumperk na území obce Nový 
Malín mezi městem Šumperk, IČ: 00303461, sídlo: 787 01 Šumperk, 
Nám. Míru 364/1 a  obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín č.p. 240 s poměrem hlasů 9 pro (Štencl, Švábová, Ty-
lová, Budinová, Gieslová, Solařová, Korytář, Vinkler, Bednářová ) / 
4 proti (Boucký, Kuba, Štěpán, Minář) / 2 zdrželi se hlasování (Os-
travský, Šváb).

Pan starosta podotýká, že toto určitě nebude fungovat od zítřka, 
bude to trvat minimálně půl roku. Věci, které navrhuje pan Kory-
tář, můžeme realizovat vedle tohoto. Děkuje, že se návrh smlouvy 
schválil.



5) Diskuze
Pan Kuba děkuje organizátorům a účastníkům adventních koncer-
tů, včetně učitelského sboru, je to prestižní záležitost, trošku vada 
na kráse je kapacita sálu, je to na hranici bezpečnosti. Jménem 
Malínských alejí děkuje za finanční podporu v  letošním roce ze 
strany obce na výsadbu stromů a poděkování hasičům za krope-
ní. Má poznámku, pan starosta předal monitoring skládky, není nic 
překročeno, ale ve zprávě jsou nějaké chyby. V  zápise ze 17.RO 
byla zmínka o vyřazení nerealizované investice, Řadovky Pod Ma-
línským vrchem ve výši 478 tis. Kč, předpokládá, že to jsou projekty 
na 6-ti bytovku, vždy se ptá na veškeré náklady při prodeji pozem-
ků, trochu ho to mrzí. Dále byla radou obce schválena změna ce-
níku vodného a stočného, spíše kosmetické úpravy, změna ve výši 
DPH, zda bude kalkulace na webových stránkách obce? Dále se 
ptá ohledně odpadů a záměru rozdávat 240l popelnice, je na zvá-
žení velikost popelnic na plasty a papír, lidé by spíše uvítali men-
ší nádoby o velikosti 120l, zda ještě není prostor toto zmapovat. 
Koncepce odpadového hospodářství se bude rodit. Četnost svozů 
zůstane nastavena, jak je, pokud by se měla četnost svozů snížit, 
pak velikost popelnic bude v pořádku. Pan starosta odpověděl, že 
se sváží jednou za měsíc, pokud se nenaplní, tak se můžou dát 
ke svozu za 2, 3 měsíce, nemusí se nádoby dávat vždy. Je nutné 
to probrat s panem Faltusem, zda to má smysl, asi to má někdo 
vymyšleno, dělá se to tímto způsobem.
Paní Solařová navazuje na pana Kubu a velikost popelnic a žádá, 
zda by byla možnost výběru velikosti nádob na tříděný odpad. Pan 
starosta neví, zjistí u pana Faltuse a dá vědět on či pan Faltus.
Pan Kuba se ještě vrací k  zápisu ze 7. VZZO, kde měl dotaz na 
seznam paušálních smluv, které obec má. Pan starosta odpověděl, 
že pan Kuba požadoval poradenské služby, což je daňové poraden-
ství, právní poradenství a  poradenství ohledně bytového hospo-
dářství, možná ještě bezpečnostní školení. Pokud chce pan Kuba 
všechny paušální platby, jsou to i všechny servisní služby, které ne-
poskytují poradenství, např. servis na kopírku, revize, napojení So-
kolovny na HZS Olomouckého kraje a další, pokud chce pan Kuba 
všechny paušální služby, tak je všechny nachystáme. Pan Kuba 
reaguje, že na tomto netrvá, aby nezatěžoval úředníky obecního 
úřadu. Ještě k zápisu 8. VZZO, kde přečetl omluvu panu starostovi 

ohledně mylné informace STROMu, a  mělo to být nedílnou sou-
částí zápisu a není. Pan starosta podotkl, že omluva je založena 
v šanonu u zápisů ze ZO, pokud chce zveřejnit, tak zveřejníme. Pan 
Kuba sdělil, že toto nepožaduje.
Pan Vinkler upozorňuje na pokles spodních vod během roku, je to 
problém, který se týká celého území obce. Měli bychom se zabývat 
projektem „Obnova vodního režimu krajiny“, stav je tristní. Pan Mi-
nář sleduje průběžně vše, co se týká vody a určitě existuje výrazný 
rozdíl od začátku sledování. Dále uvádí, že odpadové hospodářství 
je byznys, sleduje, co se děje v regionu. Naším úkolem je, abychom 
v produkci odpadu klesali a platili co nejméně. Plán odpadového 
hospodářství jste zamítli, mohl by se dát do zásobníku projektů. 
Pojďme společně něco dělat, hledat cesty, jak by vydělala obec 
i občané.
Pan Korytář má poznámku ke Strategickému rozvojovému doku-
mentu, kdy se slíbilo, že se začne na dokumentu společnými silami 
pracovat na podzim, ale začalo se pracovat až v prosinci. Další věc, 
která tady zazněla, že žijeme v blahobytu, což si nemyslí, v České 
republice žije na hranici chudoby přes 1 milion obyvatel. A dále po-
dotýká, že odbor dopravy bude rušit obytné zóny, uvítal by, aby pan 
starosta o tomto informoval. Pan starosta reaguje, že odbor dopra-
vy ne, ale bude nová legislativa ohledně obytných zón.
Pan Ostravský přeje všem šťastné a veselé, hodně zdraví a štěstí.
Paní předsedající přeje klidné vánoce. Pan starosta děkuje všem 
a přeje hodně zdraví v Novém roce.
Paní předsedající ukončuje zasedání zastupitelstva obce ve 21:33 h.

Zápis byl vyhotoven dne 22. 12. 2023
Zapisovatelka: Dagmar Kubíčková

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Ověřovatelé zápisu: Josef Minář, v.r. a Bc. Jan Šváb, v.r.



00a/09/2023 ZO schvaluje za členy návrhové komise Lenku 
Tylovou a Mgr. Marcelu Budinovou.

00b/09/2023 ZO schvaluje za ověřovatele zápisu Josefa Mináře 
a Bc. Jana Švába.

00c/09/2023 ZO schvaluje doplněný program 9. VZZO Nový Malín.

02a/09/2023 ZO schvaluje uzavření kupní smlouvy na prodej 
dílu „a“ o výměře 43 m2 odděleného z pozemku p.č. 1603 ostatní 
plocha, ostatní komunikace v  rozsahu dle GP č.  2113-160/2023 
ze dne 14.12.2023, vše v k. ú. Nový Malín, mezi Obcí Nový Malín, 
IČ: 00303089, 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako prodávající a panem 
DS, bytem Š, jako kupujícím za kupní cenu ve výši 600 Kč/m2.

02b/09/2023 ZO schvaluje uzavření Smlouvy o  bezúplatném 
převodu vlastnického práva mezi Olomouckým krajem, 
IČ:  60609460, sídlo: 779 00 Olomouc, Hodolany, Jeremenkova 
1191/40a, jako převodcem a Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín č.p. 240, jako nabyvatelem, jejímž předmětem 
je bezplatný převod vlastnictví k  pozemkům p.č.  4106/3 ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 24 m2, p.č. 4106/4 ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 66 m2 a p.č. 4106/5 ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 58 m2 vše v k.ú. Nový Malín 
dle GP č. 1748-576/2018 a dále pak k pozemku p.č. 4106/7 ostatní 
plocha, ostatní komunikace o výměře 1623 m2 v k.ú. Nový Malín dle 
GP č. 2115-617/2023 z Olomouckého kraje na obec Nový Malín.

02c/09/2023 ZO schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku 
p.č. 2278/11 orná půda o výměře 25 m2 v k.ú. Nový Malín v rozsahu 
dle situačního snímku katastrální mapy panu PM, bytem: NM.

02d/09/2023 ZO schvaluje uzavření Dohody o  vzdání se práva 
náhrady škody vzniklé na pozemcích pod stavbou RN č. 4, Nový 
Malín, a to p.č. 3702, p.č. 3703 a p.č. 3704, vše v k.ú. Nový Malín 
mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 
č.p. 240, jako vlastníkem zatížených pozemků a Českou republikou 
– Agentura ochrany přírody a  krajiny ČR, IČ:  62933591, sídlo: 
148 00 Praha 11 – Chodov, Kaplanova 1931/1, jako AOPK ČR, 
jejímž obsahem je dobrovolné vzdání se práva na náhradu škody 
za omezení hospodaření na rybníku s  chovem ryb nebo vodní 
drůbeže dle ust. § 58 zákona č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody 
a krajiny, v platném znění.

02e1/09/2023 ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy na 
převod obslužné obousměrné komunikace umístěné na pozemku 
p.č. 2288/6 v k.ú. Nový Malín v rozsahu dle skutečného zaměření 
této stavby do vlastnictví obce Nový Malín, mezi panem Mgr. SR, 
NM, jako darujícím a obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín 240, jako obdarovanou.

02e2/09/2023 ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy na převod 
pozemku p.č.  2288/6 orná půda o  výměře 272 m2 v  k.ú.  Nový 
Malín do vlastnictví obce Nový Malín, mezi panem Mgr.  SR, NM 
jako darujícím a obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový 
Malín 240, jako obdarovanou.

03a/09/2023 ZO schvaluje rozpočet a závazné ukazatele rozpočtu 
obce Nový Malín na rok 2023 s  tím, že rozpis schváleného 
rozpočtu do plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky 
č.  323/2002  Sb., o  rozpočtové skladbě, ve znění pozdějších 
předpisů, je v  kompetenci účetní obce Nový Malín, konkrétní 
příjemci poskytovaných transferů jsou určováni v  samostatných 
rozhodnutích orgánů obce a poskytovatelé přijímaných transferů 
jsou rovněž uvedeni samostatně.

03b/09/2023 ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce 
Nový Malín na období roků 2025, 2026 a 2027.

04a/09/2023 ZO schvaluje Strategický rozvojový dokument obce 
Nový Malín na období 2023 – 2027.

04b/09/2023 ZO schvaluje uzavření bezplatné veřejnoprávní 
smlouvy o rozšíření územní působnosti Městské policie Šumperk 
na území obce Nový Malín mezi městem Šumperk, IČ: 00303461, 
sídlo: 787 01 Šumperk, Nám. Míru 364/1 a  obcí Nový Malín, 
IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240.

V Novém Malíně dne 22. 12. 2023

Usnesení zapsali: Lenka Tylová a Mgr. Marcela Budinová
Opis: Dagmar Kubíčková

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Přijatá usnesení na 9. veřejném zasedání zastupitelstva obce Nový Malín 
konaném dne 19. 12. 2023 v Novém Malíně.

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



Přítomno: 11 členů ZO, Mgr. Marek Štencl, Mgr. Marcela Budinová, 
Mgr.  Jana Švábová, Ing.  Petr Kuba, Lucie Gieslová, Ing.  Michal 
Korytář, Ing. Miroslav Vinkler, MUDr.  Veronika Solařová, Mgr. Hana 
Bednářová, Ing. Pavel Boucký, Bc. Jan Šváb

Omluveni: 4 členové ZO, Lenka Tylová, MUDr.    Zdeněk Štěpán, 
Josef Minář, Josef Ostravský

Předsedající: Mgr. Marek Štencl, starosta obce

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ:

Předsedající Mgr.  Marek Štencl, starosta obce zahájil zasedání 
10. VZZO v 17,04 hod.
Pan předsedající uvítal zastupitele a konstatoval, že 10. VZZO bylo 
svoláno na základě žádosti šesti zastupitelů, tj. alespoň jedné 
třetiny celkového počtu zastupitelů, ze dne 7. 1. 2024, doručené 
dne 8.1.2024 na obecní úřad Nový Malín a  pozvánka byla řádně 
zveřejněna. Dále předsedající konstatoval, že je přítomno 11 členů 
zastupitelstva obce, což je nadpoloviční většina zvolených 
zastupitelů, dnešní zasedání je tedy schopno se usnášet. Dále 
konstatoval, že zápis z minulého jednání 9. VZZO Nový Malín byl 
ověřen tím, že proti němu nebyly vzneseny námitky.
Dále předsedající určil zapisovatelem z  10. VZZO paní Dagmar 
Kubíčkovou.
Dále předsedající určil skrutátory paní Dagmar Kubíčkovou a Janu 
Vohralíkovou.

Do návrhové komise navrhl pana Ing.  Miroslava Vinklera a  paní 
MUDr.    Veroniku Solařovou. Následně se dotázal, zda má někdo 
ze zastupitelů jiný návrh, a vzhledem k tomu, že jiný návrh na členy 
návrhové komise nebyl přednesen, nechal hlasovat o navržených 
kandidátech do návrhové komise.
Usnesení:
ZO schvaluje za členy návrhové komise pana Ing.  Miroslava 
Vinklera a  paní MUDr.    Veroniku Solařovou s  poměrem hlasů 
11 pro/0 proti /0 zdržel se hlasování.

Za ověřovatele zápisu předsedající navrhl pana Ing.  Pavla 
Bouckého a paní Mgr. Janu Švábovou. Následně se dotázal, zda 
má někdo ze zastupitelů jiný návrh, a  vzhledem k  tomu, že jiný 
návrh na ověřovatele zápisu nebyl přednesen, nechal hlasovat 
o navržených kandidátech na ověřovatele zápisu.
Usnesení:
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu pana Ing.  Pavla Bouckého 
a  paní Mgr.  Janu Švábovou s  poměrem hlasů 11 pro/0 proti 
/0 zdržel se hlasování.

Dále předsedající seznámil zastupitele a veřejnost s body programu 
10. veřejného zasedání ZO.

Navržený program zasedání 10. VZZO Nový Malín:

1) Kontrola plnění usnesení

2) Ostatní
 a)  Návrh na vyhlášení konkurzu na místo ředitele/ředitelky ZŠ 

a MŠ Nový Malín
 b) Návrh na zřízení redakční rady Malínských novin
 c)  Návrh na změnu a  doplnění jednacího řádu zastupitelstva 

obce
 d) Odpadové hospodářství
 e) Zvýšení informovanosti občanů

3) Diskuze

Následně předsedající vyzval zastupitele, zda někdo z nich chce 
doplnit či změnit navržený program 10. VZZO. Návrhy na doplnění 
či změnu programu ze strany zastupitelů nebyly předloženy. 
Pouze zastupitel Michal Korytář žádá o zaznamenání jmenovitého 
hlasování.

Poté předsedající vyzval předkládající zastupitele k  přečtení 
důvodových zpráv a návrhů usnesení k jednotlivým bodům 2a) až 
2e) navrženého programu.
Po přečtení důvodových zpráv a návrhů usnesení se předsedající 
dotázal, zda se chce někdo z přítomných zastupitelů či veřejnosti 
vyjádřit k navrženému programu 10. VZZO Nový Malín.
S  vyjádřením vystoupili  p. R, opakovaně p. Bednářová, p. V, 
p. T, p. Gieslová, p. Korytář a p. Š, a to k bodu 2a) Návrh na vyhlášení 
konkurzu na místo ředitele/ředitelky ZŠ a MŠ Nový Malín.
Následně předsedající ještě jednou přečetl navržený program 10. 
VZZO Nový Malín a dal hlasovat o předloženém návrhu programu 
10. VZZO Nový Malín.

Po hlasování, s  poměrem hlasů 7 pro (Vinkler, Korytář, Gieslová, 
Solařová, Bednářová, Kuba, Boucký) /3 proti (Šváb, Švábová, 
Budinová) /1 se zdrželi hlasování (Štencl), předsedající konstatoval, 
že navržený program 10. veřejného zasedání zastupitelstva 
obce Nový Malín nebyl schválen nadpoloviční většinou všech 
zastupitelů.

Z tohoto důvodu pak předsedající ukončil 10. veřejné zasedání 
zastupitelstva obce Nový Malín, a to v 17:25 hod.

Zápis byl vyhotoven dne 30. 1. 2024
Zapisovatelka: Dagmar Kubíčková

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Ověřovatelé zápisu: Ing. Pavel Boucký, v.r., Mgr. Jana Švábová, v.r.

10. veřejné zasedání ZO Nový Malín konané dne 29. 1. 2024

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



00a/10/2024 ZO schvaluje za členy návrhové komise Ing. Miroslav 
Vinkler a MUDr.  Veronika Solařová.

00b/10/2024 ZO schvaluje za ověřovatele zápisu Ing.  Pavla 
Bouckého a Mgr. Janu Švábovou.

V Novém Malíně dne 30. 1. 2024

Usnesení zapsali: Ing. Miroslav Vinkler a MUDr.  Veronika Solařová
Opis: Dagmar Kubíčková

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Přijatá usnesení na 10. veřejném zasedání zastupitelstva obce Nový Malín 
konaném dne 29. 1. 2024 v Novém Malíně.

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění

00/15/2023 Rada obce schvaluje celkový program 15. zasedání 
rady obce.

02/15/2023 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru 
ve výši 10.000  Kč organizaci Hospic na Svatém Kopečku, sídlo: 
779 00 Olomouc, nám. Sadové 4/24, IČ: 73634671, včetně uzavření 
darovací smlouvy mezi Obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 Nový Malín 
č.p. 240, IČ: 00303089, jako darující a organizací Hospic na Svatém 
Kopečku, sídlo: 779 00 Olomouc, nám. Sadové 4/24, IČ: 73634671, 
jako obdarovaným, na částku ve výši 10.000 Kč na úhradu provoz-
ních nákladů Hospice v roce 2023.

03/15/2023 Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2023.

04/15/2023 Rada obce schvaluje zveřejnění záměru pronájmu 
části pozemků p. č. 150/1 ostatní plocha o výměře 15 m2 a části 
pozemku p.č. 150/2 ostatní plocha o výměře 30 m2 oba v k. ú. Nový 
Malín panu JB, NM.

05/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření Dohody o  poskytnutí 
dotace z  Programu rozvoje venkova ČR mezi Státním zeměděl-
ským intervenčním fondem, IČ: 48133981, se sídlem: 110 00 Praha 
– Nové Město, Ve Smečkách 801/33, jako poskytovatelem dotace 
a Obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, IČ: 00303089, 
jako příjemcem dotace na akci: „Nové vybavení mateřské školy 
a nákup mobilního zařízení pro pořádání kulturních akcí“.

06a/15/2023 Rada obce schvaluje zveřejnění záměru pronájmu 
nebytových prostor v I. NP v budově zdravotního střediska v Novém 
Malíně č. p. 504 o výměře 42,05 m2 – lékárna v rozsahu dle výkre-
su PD skutečného provedení stavby společnosti Levný lék, s.r.o., 
IČ: 10869565 se sídlem: 787 01 Šumperk, Hlavní třída 904/8.
 
06b/15/2023 Rada obce schvaluje zveřejnění záměru pronájmu 
nebytových prostor ve II. NP v budově zdravotního střediska v No-
vém Malíně č. p. 504 o výměře 36,15 m2 – zubní ordinace v rozsahu 
dle výkresu PD skutečného provedení stavby MDDr.  HŠ, sídlo: NM.

07/15/2023 Rada obce schvaluje ukončení Smlouvy č. 493200225 
o dodávce doplňku Monitor Obecní samospráva k programovému 
vybavení CODEXIS GREEN a jeho aktualizací ze dne 6. 3. 2020 uza-
vřené se společností Atlas consulting spol. s r. o., IČ: 46578706, se 
sídlem: 702 00 Ostrava, Moravská Ostrava, Výstavní 292/13, a to 
k datu 31. 7. 2024.

08/15/2023 Rada obce schvaluje cenovou nabídku firmy Zbyněk 
Poisl – Elektronik servis, místo podnikání 789 61 Bludov, Dr. Březi-
ny 986, IČ: 43979271, ve výši 11.020 Kč, na výměnu antén pro pří-
jem televizního vysílání pro budovu Domu s pečovatelskými byty, 
Nový Malín 926.

Usnesení z 15. zasedání RO ze dne 25. 10. 2023

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



09/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  bu-
doucí smlouvě o  zřízení VB a  dohodu o  umístění stavby 
č.  IV-12-8026665/VB002 Nový Malín – č.  parc. 2781/13 NNk 
mezi Obcí Nový Malín jako budoucí povinnou a společností ČEZ 
Distribuce a.s., IČ: 24729035, zastoupenou na základě plné moci 
společností EMONTAS, s.r.o. se sídlem: Jiráskova 1273/7A, PSČ 
779 00 Olomouc, IČO: 25883551, zmocněnec Ing. ZŠ, jako budoucí 
oprávněnou, na uložení nového kabelového vedení NN v pozemku 
p.č. 2780/1 v k.ú. Nový Malín.

10/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o připojení od-
běrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové 
hladiny 0,4kV č.  23_SOP_01_4122235645 mezi Obcí Nový Malín 
jako zákazníkem a společností ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 24729035 
se sídlem: Teplická 874/8, 405 02 Děčín, Děčín IV – Podmokly jako 
PDS na změnu rezervovaného příkonu VO Plechy 12 za podíl na 
oprávněných nákladech za připojení ve výši 5.040 Kč.

11/15/2023 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve 
výši 10.300 Kč paní DM na úhradu nákladů autobusového zájezdu 
pro seniory do Bělé pod Pradědem a na Jesenicko včetně uzavření 
darovací smlouvy na poskytnutí tohoto finančního daru mezi obcí 
Nový Malín, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, IČ: 00303089, jako 
darující a paní DM, NM, jako obdarovanou.

12/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření dohody mezi společ-
ností HL CZECH Transportation  s.r.o., sídlo: 788 03 Nový Malín 
č.p. 783, IČ: 06939660 a obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 Nový Malín 
č.p. 240, IČ: 00303089, o úhradě nájemného za nájem bytu v domě 
č.p. 267 v areálu bývalé cihelny (manželé PaDB) tak, že předmětné 
nájemné za celý měsíc říjen 2023 náleží obci Nový Malín.

13/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č.  3 k  SOD 
č. 11/2021 na akci: „Stavební úpravy zdravotního střediska Nový 
Malín č.  504“ mezi Obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 Nový Malín 
č.p. 240, IČ: 00303089, jako objednatelem a společností Provozní 
Nový Malín s.r.o., IČ: 25861905, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, 
jako zhotovitelem, jehož obsahem je navýšení ceny díla o  cenu 
ve výši 2,386.500  Kč bez DPH a  prodloužení ukončení prací do 
31.3.2024.

14/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci 
při zajištění kulturně-vzdělávacího projektu Příběhy našich sou-
sedů mezi společností POST BELLUM, z.ú., IČ: 26548526, se síd-
lem: 120 00 Praha 2- Vinohrady, Španělská 1073/10, zastoupenou 
na základě plné moci Ing. Hanou Lucukovou, vedoucí vzdělávání 
Paměť národa Střední Morava a  Obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 
Nový Malín č.p. 240, IČ: 00303089, jako partnerem za cenu ve výši 
27.990 Kč.

15a/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření SOD č. 9/2023 na akci 
„Výměna vodovodního řadu ulička u  bytovky č.p.  410, 411, Nový 
Malín“ mezi Obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, 
IČ: 00303089, jako objednatelem a společností Provozní Nový Ma-
lín s.r.o., IČ: 25861905, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako zho-
tovitelem za cenu ve výši 1,287.282,30 Kč bez DPH.

15b/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření SOD č.  10/2023 na 
akci „Výměna potrubí kanalizace splaškové - ulička u  bytovky 
č.p.  410, 411, Nový Malín“ mezi Obcí Nový Malín, sídlo: 788 03 
Nový Malín č.p.  240, IČ:  00303089, jako objednatelem a  společ-
ností Provozní Nový Malín s.r.o., IČ: 25861905, sídlo: 788 03 Nový 
Malín, jako zhotovitelem za cenu ve výši 202.570,00 Kč bez DPH.

16/15/2023 Rada obce schvaluje cenovou nabídku Ing. Jany Mi-
kiskové, IČ: 48437859, se sídlem Nemocniční 53, 787 01 Šumperk, 
na dodávku cibulovin a  trvalek pro doplnění výsadby na náměstí 
před OÚ v Novém Malíně ve výši 29.044,40 Kč bez DPH.

17/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření Dohody o  spolupráci 
s  poskytovatelem místa výkonu trestu obecně prospěšných pra-
cí mezi Probační a mediační službou, IČO: 70888060, se sídlem: 
110 00 Praha, Senovážné náměstí 995/1, zastoupenou Ing. EČ, ve-
doucí střediska Šumperk, jako službou a Obcí Nový Malín, 788 03 
Nový Malín č.p. 240, IČ: 00303089, jako poskytovatelem pro účely 
realizace výkonu trestu obecně prospěšných prací.

18/15/2023 Rada obce schvaluje spolupráci s nestátní neziskovou 
organizací Textilní banka.cz, z.ú., 569 07 Radiměř č.p. 178, na pořá-
dání humanitární sbírky šatstva.

19/15/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o nájmu části 
pozemku p.č. 4065 v k.ú. Nový Malín (areál bývalé cihelny) o vý-
měře cca 1800 m2 mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín č.p.  240, jako pronajímatelem a  společností 
KARETA s.r.o., IČ: 62360213, se sídlem: 792 01 Bruntál, Krnovská 
1877/51, jako nájemcem, za účelem jeho užívání jako ostatní plo-
chy ke skladování (mezideponie) materiálu a  výkopové zeminy 
potřebných pro realizaci stavby s názvem „Chodník a stezka pro 
chodce a cyklisty Králec - Dolní Studénky, III. etapa, úsek KM 0,375 
- KÚ“, a to na dobu od 1. 11. 2023 do 30. 11. 2023.

20/15/2023 Rada obce schvaluje vnitřní směrnici č. 1/2023 k apli-
kaci reálné hodnoty u majetku určeného k prodeji.

V Novém Malíně 30. října 2023
Zapsal: Mgr. Marek Štencl

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce



00/16/2023 Rada obce schvaluje celkový program 16. zasedání 
rady obce.

02/16/2023 Rada obce schvaluje poskytnutí finanční částky 
ve výši 5.000 Kč panu JW v  rámci programu poskytování grantů 
občanům naší obce na pořádání adventního koncertu v Mladoňově 
a  současně schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy za tímto 
účelem.

03/16/2023 Rada obce schvaluje Program pro poskytování dotací 
na aktivity pro obyvatele obce Nový Malín a pro právnické osoby se 
sídlem v Novém Malíně z rozpočtu obce Nový Malín na rok 2024. 
RO určuje lhůtu pro podávání žádostí o dotaci v rámci Programu 
pro poskytování dotací na aktivity pro obyvatele obce Nový Malín 
a pro právnické osoby se sídlem v Novém Malíně z rozpočtu obce 
Nový Malín na rok 2024 v  rozmezí od 2. 1. 2024 od 8 hod do 
4. 4. 2024 do 12 hod.

04/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  nájmu 
části pozemku p.č. 150/1 ostatní plocha o výměře 15 m2 a části 
pozemku p.č. 150/2 ostatní plocha o výměře 30 m2 oba v k.ú. Obcí 
Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p.  240, 
jako pronajímatelem a  panem JB, bytem: NM, jako nájemcem, 
za nájemné ve výši 100 Kč/rok.

05/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o  nájmu 
nebytových prostor v  I. NP v  budově zdravotního střediska 
v Novém Malíně č.p. 504, o výměře 42,05 m2 – výdejna léků, mezi 
Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, 
jako pronajímatelem a společností Levný lék s.r.o., IČ: 10869565, 
se sídlem 787 01 Šumperk, Hlavní třída 904/8, jako nájemcem.

06a/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č.  6 ke 
smlouvě o  nájmu bytu mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, 
sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako pronajímatelem a panem 
ZF, bytem: NM, jako nájemcem, kdy předmětem dodatku č.  6 je 
prodloužení doby nájmu o jeden rok.

06b/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č.  5 ke 
smlouvě o nájmu bytu mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín č.p. 240, jako pronajímatelem a paní RP, bytem: 
NM, jako nájemcem, kdy předmětem dodatku č. 5 je prodloužení 
doby nájmu o dva roky.

07/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o nájmu bytu 
v domě č.p. 686 v Novém Malíně mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, 
sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako pronajímatelem a panem 
DG, bytem NM, jako nájemcem.

08a/16/2023 Rada obce nedoporučuje ZO schválit poskytnutí 
bezúročné návratné finanční výpomoci ve  výši 700.000  Kč paní 
MDDr.  KŠ, P, na úhradu nutných investic do technického vybavení 
zubní ordinace společnosti Emidental s.r.o. na dobu 5 let.

08b/16/2023 Rada obce neschvaluje žádost MDDr.  KŠ o snížení 
nájemného v  zubní ordinaci Emidental  s.r.o. na dobu určitou od 
1.1.2024 do 31.12.2025 na symbolickou hodnotu 1 Kč měsíčně.

09/16/2023 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 
10.000 Kč (slovy: deset tisíc korun českých) organizaci Společnost 
pro ranou péči, pobočka pro rodinu Olomouc, IČ: 08243867, 779 
00 Olomouc, U Botanické zahrady 828/4, včetně uzavření darovací 
smlouvy mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový 
Malín č.p.  240, jako darující a  organizací Společnost pro ranou 
péči, pobočka pro rodinu Olomouc, IČ: 08243867, 779 00 Olomouc, 
U  Botanické zahrady 828/4, jako obdarovanou na poskytnutí 
finanční částky ve výši 10.000  Kč na zabezpečení humanitární 
činnosti této organizace v roce 2024.
10/16/2023 Rada obce schvaluje ukončení smluv na dodávku 
elektrické energie se společnostmi ČEZ Prodej,  s.r.o. a  ČEZ 
ESCO, a.s. u  odběrných míst EAN č.  859182400511466260 
(Šatny FK), EAN č.  859182400511626428 (Šatny FK 2), 
EAN č.  859182400511306238 (Kompostárna) a  EAN 
č.  859182400511231110 (VO Hrabišínská) a  převedení těchto 
odběrných míst pod smlouvu se společností TEDOM energie s.r.o., 
IČ: 03328325, sídlo: 617 00 Brno, Komárov, Klášterského 731/13.

11/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  připojení 
odběrného elektrického zařízení k DS do napěťové hladiny 0,4 kV 
č. 23_SOP_01_4122256329 mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, 
sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako zákazníkem a společností 
ČEZ Distribuce a.s., IČ:  24729035, sídlo: 405 02 Děčín, Děčín IV 
– Podmokly, Teplická 874/8, jako PDS na připojení školní zahrady.

12/16/2023 Rada obce schvaluje uzavření dohody o  ukončení 
nájmu bytu na byt č. 5 v přízemí domu č.p. 660 v Novém Malíně 
mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 
240, jako nájemcem a  panem PH, r. 1973, bytem: MM, a  to ke 
dni 30. 11. 2023.

13/16/2023 Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2023.

14/16/2023 Rada obce schvaluje výběr společnosti Marius 
Pedersen a.s., IČ: 42194920, sídlo: 500 09 Hradec Králové, Průběžná 
1940/3, jako dodavatele služeb v odpadovém hospodářství obce 
Nový Malín.

V Novém Malíně 22. listopadu 2023
Zapsal: Mgr. Marek Štencl

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Usnesení ze 16. zasedání RO ze dne 20. 11. 2023

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



00/17/2023 Rada obce schvaluje celkový program 17. zasedání 
rady obce.

02/17/2023 Rada obce doporučuje ZO schválit návrh rozpočtu 
obce na rok 2024 v předloženém znění

03/17/2023 Rada obce doporučuje ZO schválit návrh 
střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 2025 - 2027 
v předloženém znění.

04/17/2023 Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2023.

05/17/2023 Rada obce schvaluje změny spisového a skartačního 
plánu.

06/17/2023 Rada obce schvaluje vyřazení nerealizované investice 
„Řadové domy Pod Malínským vrchem, Nový Malín“ v  celkové 
částce 467.895 Kč z účetní evidence obce Nový Malín.

07/17/2023 Rada obce doporučuje ZO schválit prodej pozemku 
p.č. 2278/11 orná půda o výměře 25 m2 v k.ú. Nový Malín.

08/17/2023 Rada obce schvaluje uzavření „Dohoda o  úpravě 
vzájemných práv a  povinností vlastníků provozně souvisejících 
vodovodů a kanalizací“ mezi obcí Nový Malí, IČ: 00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín 240 jako vlastníkem 1 a  panem Mgr.  SR, 
r.:   1958, bytem: NM jako vlastníkem 2.

09a/17/2023 Rada obce schvaluje zvýšení ceny vodného na 
37 Kč/m3 včetně 12% DPH a ceny stočného na 46 Kč/m3 včetně 
12% DPH od 1. 1. 2024.
09b/17/2023 Rada obce schvaluje navýšení ceny vody předané 
pro obce Hrabišín a Dolní Studénky na 22,00 Kč/m3 včetně 12% 
DPH od 1. 1. 2024.

10a/17/2023  Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  nájmu 
svozových nádob (plast a papír) mezi společností Marius Pedersen 
a.s., IČ: 42194920, sídlo: 500 09 Hradec Králové, Průběžná 1940/3, 
jako pronajímatelem a obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 
03 Nový Malín č.p. 240, jako nájemcem s účinností od 1. 3. 2024.

10b/17/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o poskytování 
služeb v  oblasti odpadového hospodářství mezi společností 
Marius Pedersen a.s., IČ:  42194920, sídlo: 500 09 Hradec 
Králové, Průběžná 1940/3, jako zhotovitelem a  obcí Nový Malín, 
IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p. 240, jako objednatelem 
s účinností od 1. 4. 2024.

V Novém Malíně 4. prosince 2023
Zapsal: Mgr. Marek Štencl

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce

Usnesení ze 17. zasedání RO ze dne 29. 11. 2023

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění

00/18/2023 Rada obce schvaluje celkový program 18. zasedání 
rady obce.

02/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o  nájmu 
nebytových prostor ve II. NP v  budově zdravotního střediska 
v  Novém Malíně č.p.  504, o  výměře 36,15 m2 – zubní ordinace, 
mezi Obcí Nový Malín jako pronajímatelem a MDDr.  HŠ, NM, jako 
nájemcem.

03/18/2023 Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2023.

04a/18/2023 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve 
výši 5.000  Kč spolku RSKM Děti dětem, spolek včetně uzavření 
darovací smlouvy mezi Obcí Nový Malín jako darující a RSKM Děti 
dětem, spolek jako obdarovaným na částku ve výši 5.000  Kč na 
úhradu provozu a administrace spolku v roce 2024.

05/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke Smlouvě 
o spolupráci mezi společností Prusa Research a.s., IČ: 06649114, 
Partyzánská 188/7a, Praha 7 jako poskytovatelem a  Obcí Nový 
Malín IČ:  00303089 jako příjemcem na výpůjčku 3D tiskárny do 
místní knihovny v Novém Malíně, jehož obsahem je změna typu 3D 
tiskárny rozpočtové opatření č. 12/2023.

06/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o právu provést 
stavbu č.IV-12-8027644/A/9, na akci „Nový Malín - č.  parc.   604 
NNv, IV-12-8027644“ mezi Obcí Nový Malín jako vlastníkem 
a společností ČEZ Distribuce a.s., IČ: 24729035, zastoupenou na 
základě plné moci společností ENERGOROZVODY, s.r.o. se sídlem: 
101 00 Praha 10, Korunní 2569/108G, IČO: 25368745, zmocněnec 
na základě pověření VA jako stavebníkem, na obnovení nadzemního 
vedení (N)FA2X 4x120.

Usnesení z 18. zasedání RO ze dne 20. 12. 2023

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



07/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě 
o nájmu bytu na byt č. 14 v přízemí domu č.p. 123 v Novém Malíně 
s válečnými uprchlíky z Ukrajiny, tj. s paní NK, r. 1985, NM, jehož 
obsahem je prodloužení doby nájmu do 31. 12. 2024.

08/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o poskytování 
odborných lékárenských služeb a  poradenství mezi Obcí Nový 
Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín č.p.  240, jako 
objednatelem a  společností Levný lék  s.r.o., IČ:  10869565, se 
sídlem 787 01 Šumperk, Hlavní třída 904/8, jako poskytovatelem.
09/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření darovací smlouvy 
o  převodu inženýrských sítí (vodovod, splašková kanalizace) 
pro bytovou zástavbu v  lokalitě „Za karosárnou, Nový Malín“ 
umístěných na pozemcích p.č. 2290 a p.č. 2288/6, oba v k.ú. Nový 
Malín v rozsahu dle kolaudačního souhlasu ze dne 6. 12. 2023 č.j.: 
MUSP 155881/2023 vydaného odborem životního prostředí MěÚ 
v Šumperku, do vlastnictví obce Nový Malín, mezi panem Mgr. S.R., 
N.M., jako darujícím a obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín 240, jako obdarovanou.
 
10/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  dílo 
č.  11/2023 na akci: „Dřevěný přístřešek v  Mladoňově, včetně 
přípravy území“ mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín 240, jako objednatelem a společností Provozní Nový 
Malín,  s.r.o., IČ:  25861905, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, jako 
zhotovitelem, za cenu ve výši 1. 555.399,20 Kč bez DPH.

11a/18/2023 Rada obce ruší usnesení č. 03/16/2023 z 16. zasedání 
RO ze dne 20. 11. 2023.

11b/18/2023 Rada obce schvaluje Program pro poskytování 
dotací na aktivity pro obyvatele obce Nový Malín a pro právnické 
osoby se sídlem v Novém Malíně z rozpočtu obce Nový Malín na 
rok 2024. RO určuje lhůtu pro podávání žádostí o dotaci v  rámci 
Programu pro poskytování dotací na aktivity pro obyvatele obce 
Nový Malín a  pro právnické osoby se sídlem v  Novém Malíně 
z rozpočtu obce Nový Malín na rok 2024 v rozmezí od 5. 2. 2024 
od 8 hod do 7. 5. 2024 do 12 hod.

12a/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č.  1 ke 
smlouvě o dílo č. 10/2023 na akci: „Výměna kanalizace splaškové 
– ulička bytovky č.p. 410, 411, Nový Malín“ mezi Obcí Nový Malín, 
IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, jako objednatelem 
a  společností Provozní Nový Malín,  s.r.o., IČ:  25861905, sídlo: 
788 03 Nový Malín 240, jako zhotovitelem, jehož obsahem jsou 
vícepráce ve výši 146.917,00 Kč bez DPH.

12b/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  dílo 
č. 12/2023 na akci: „Výměna potrubí a šachet kanalizace dešťové 
– ulička bytovky č.p. 410, 411, Nový Malín“ mezi Obcí Nový Malín, 
IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, jako objednatelem 
a  společností Provozní Nový Malín,  s.r.o., IČ:  25861905, sídlo: 
788 03 Nový Malín 240, jako zhotovitelem za celkovou cenu díla ve 
výši 185.004,00 Kč bez DPH.

13/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  zřízení 
věcného břemene - služebnosti č.IV-12-8022617, na akci „Nový 

Malín - č.  parc. 1606/1v k.ú.  Nový Malín“ mezi Obcí Nový Malín 
jako povinnou a  společností ČEZ Distribuce a.s., IČ:  24729035, 
zastoupenou na základě plné moci společností RH elektro  s.r.o. 
se sídlem: 739 61 Třinec, Nad Tyrkou 99, Kanada, IČO: 27802736, 
jednatelem Robertem Hryckem jako oprávněnou, na uložení 
zemního kabelového vedení NN v pozemku p.č. 1606/1 v k.ú. Nový 
Malín pro stavbu přípojky k RD.

14/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření smluv o  nakládání 
s komunálním odpadem na území obce s podnikajícími fyzickými 
a právnickými osobami s účinností od 1. 1. 2024, a to s následujícími 
subjekty - Hruška spol. s  r.o., IČ:  19014325, Veterinární klinika 
Minář s.r.o., IČ: 29451817, FOLGET, spol. s r.o., IČ: 25876732, KRAKO-
WELDING  s.r.o., IČ:  27820149, Jindřich Axman, IČ:  87927454, 
Petr Krejčí, IČ:  49599259, Tomáš Tůma, IČ:  64106888, Tradiční 
knedlíky s.r.o., IČ: 04967283, Bc. Pavla Pospíšilová, IČ: 05771463, 
Provozní Nový Malín s.r.o., IČ: 25861905, Potraviny BALA – Thi Hué 
Vu, 1.máje 530, Velké Losiny, IČ:  26874156, GREEN Rover  s.r.o., 
IČ: 28138333, ÚEV Mladoňov, z.ú., IČ: 03832465 a ZŠ a MŠ Nový 
Malín, p.o., IČ: 73184837.

15/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření rámcové kupní smlouvy 
24RS-068 na dodávky kovového odpadu (šrotu) v roce 2024 mezi 
Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, jako dodavatelem a  společností 
METALŠROT TLUMAČOV a.s., IČ: 46901094, Mánesova 510, PSČ: 
763 62 Tlumačov, jako odběratelem.

16/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci 
mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 
240 a Obcí Hrabišín, IČ: 0302619, sídlo: 788 04 Hrabišín 65, jejímž 
obsahem je součinnost obou obcí ve věci žádosti o  finanční 
podporu z Integrovaného regionálního operačního programu 2021 
– 2027 v rámci 35. výzvy „Infrastruktura pro cyklistickou dopravu 
– SC 6.1 (MMR)“ pro realizaci stavby „Cyklostezka Nový Malín 
– Hrabišín (II/446), k.ú. Nový Malín a k.ú. Hrabišín“.

17/18/2023 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č. 7 ke Smlouvě 
o nájmu nebytových prostor v budově č.p. 504 v Novém Malíně ze 
dne 13. 4. 2005 mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín 240, jako pronajímatelem a společností Česká pošta, 
s.p., IČ:47114983, sídlo: 225 99 Praha 1, Politických vězňů 909/4, 
jako nájemcem.

V Novém Malíně 22. prosince 2023
Zapsal: Mgr. Marek Štencl

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce



00/19/2024 Rada obce schvaluje celkový program 19. zasedání 
rady obce.

02a/19/2024 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve 
výši 30.000 Kč Charitě Šumperk na pokrytí části nákladů spojených 
s  poskytováním sociálních a  zdravotních služeb v  roce 2024 
a uzavření darovací smlouvy na poskytnutí tohoto finančního daru 
mezi obcí Nový Malín, IČ: 00303089, 788 03 Nový Malín č.p. 240, 
jako dárcem a  Charitou Šumperk, IČ:  48005894, sídlo: 787 01 
Šumperk, Jeremenkova 7, jako obdarovanou.

02b/19/2024 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve 
výši 10.000 Kč ZŠ a SŠ Pomněnka o.p.s. včetně uzavření darovací 
smlouvy mezi Obcí Nový Malín jako darující a  Základní školou 
a střední školou Pomněnka o.p.s. jako obdarovanou na částku ve 
výši 10.000 Kč na provoz školy v roce 2024.
02c/19/2024 Rada obce neschvaluje poskytnutí finančního daru 
společnosti Klíč – centrum sociálních služeb, p.o. pro rok 2024.

02d/19/2024 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve 
výši 10.000  Kč Centru sociálních služeb Pomněnka, z. ú. včetně 
uzavření darovací smlouvy mezi Obcí Nový Malín jako darující 
a  společností Centrum sociálních služeb Pomněnka, z. ú. jako 
obdarovanou na částku ve výši 10.000 Kč na činnost organizace 
v roce 2024.

02e/19/2024 Rada obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve 
výši 15.000 Kč spolku CIMBÁLOVE, z.s., IČ: 17691231, sídlo: 787 
01 Šumperk, Jánošíkova 463/28, jehož jednatelem je pan Alois 
Pospíšil ml., Nový Malín 529, včetně uzavření darovací smlouvy 
mezi Obcí Nový Malín jako darující a  spolkem CIMBÁLOVE, z.s., 
IČ:  17691231, sídlo: 787 01 Šumperk, Jánošíkova 463/28, jako 
obdarovaným na částku ve výši 15.000 Kč na realizaci 3. ročníku 
festivalu Cimbálove v KD v Šumperku.

03/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření dodatku č.  11 na rok 
2024 ke smlouvě o  poskytování knihovnických, informačních 
a  metodických služeb v  místní knihovně ze dne 4. 3. 2014 mezi 
Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240 
a Městskou knihovnou T. G. Masaryka Šumperk, p. o., IČ: 65496604, 
sídlo: 787 01 Šumperk, 28. října 1, s příspěvkem obce na nákup 
knihovních fondů v  roce 2024 ve výši 57.000 Kč a s podílem na 
financování provozu regionálního serveru v roce 2024 částkou ve 
výši 3.000 Kč.

04/19/2024 Rada obce schvaluje objednávku celoročního úklidu 
víceúčelového sálu na Provozní Nový Malín, na adrese Nový Malín 
č.p. 83 u společnosti Provozní Nový Malín s.r.o. za cenu 220 Kč/h 
bez DPH za běžný úklid a 250 Kč/h bez DPH za úklid při akcích (SO, 
NE) na rok 2024.

05/19/2024 Rada obce schvaluje objednávku celoročního praní 
a  žehlení ubrusů a  utěrek pro víceúčelový sál na Provozní Nový 
Malín, na adrese Nový Malín č.p.  83 a  pro sál na sokolovně, na 
adrese Nový Malín č.p. 157 u ZŠ a MŠ Nový Malín, p.o. za ceny: 
velký ubrus 15 Kč/ks, malý ubrus 10 Kč/ks a utěrka 8 Kč/ks na rok 
2024.

07/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  dílo 
č.  1/2024 na akci: „Rekonstrukce podlah na ÚEV v  Mladoňově, 
včetně výmalby“ mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín 240, jako objednatelem a společností Provozní Nový 
Malín,  s.r.o., IČ:  25861905, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, jako 
zhotovitelem, za cenu ve výši 927.344,10 Kč bez DPH.

08/19/2024 Rada obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024 
v předloženém znění.

09/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy v  souladu 
s  ustanovením §1746 odst.  2 zákona č.  89/2012  Sb., občanský 
zákoník – stavba trvalého sjezdu (nájezdu) mezi Olomouckým 
krajem, IČ:  60609460, sídlo: 779 00 Olomouc, Hodolany, 
Jeremenkova 1191/40a, jako vlastníkem, nemovitosti zastoupeným 
Správou silnic Olomouckého kraje, p. o., IČ: 70960399, sídlo 779 
00 Olomouc, Hodolany, Lipenská 753/120 a  Obcí Nový Malín, 
IČ:  00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240 jako investorem na 
zřízení 2 ks silničních sjezdů při realizaci akce: „Cyklostezka Nový 
Malín – Dolní Studénky“.

10a/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku projekčních 
prací Ing.  Milana Šperlicha, IČ:  66949769, Nový Malín 887, na 
zpracování projektové dokumentace ve stupni pasport na akci
„Autobusová zastávka Nový Malín, část Mladoňov“ v celkové výši 
4.000 Kč.

10b/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku projekčních 
prací Ing.  Milana Šperlicha, IČ:  66949769, Nový Malín 887, na 
zpracování studie na akci „Komunitní centrum – budova nádraží 
Nový Malín“ v celkové výši 23.500 Kč.

11/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  dodávce 
elektřiny s  převzetím závazku dodat elektřinu do elektrizační 
soustavy mezi společností TEDOM energie  s.r.o., IČ:  03328325, 
sídlo: 617 00 Brno – Komárov, Klášterského 731/13 jako kupující 
a Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, 
jako výrobcem elektřiny z  obnovitelných zdrojů (FVE) na budově 
zdravotního střediska, Nový Malín č.p. 504.

12/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku na vypracování 
PD ve stupni pro společné povolení stavby „Splaškové kanalizace 
v prostoru bývalé cihelny“ Ing. Jaromíra Indry, IČ: 73100749, Nový 
Malín 576, v celkové výši 23.000 Kč bez DPH.

Usnesení z 19. zasedání RO ze dne 25. 1. 2024

Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů 
podle zák. č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění



13/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku Ing.  Jiřího 
Fryse, IČ:  10644334, 787 01 Šumperk, Langrova 12, na 
zpracování statického posouzení záměru „ Rozšíření kapacity 
Domu s pečovatelskou službou formou nástavby“ v celkové výši 
48.000 Kč bez DPH.

14/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  zřízení 
věcného břemene – služebnosti č.  IV-12-8024734/VB/002, Nový 
Malín – č. parc. 3343/11, NNk mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, 
sídlo: 788 03 Nový Malín 240 jako povinnou a  společností ČEZ 
Distribuce a.s., IČ:  24729035, sídlo: 405 02 Děčín, Děčín IV – 
Podmokly, Teplická 874/8 zastoupenou na základě plné moci 
společností ELRAM JS s.r.o. IČ: 26813904, sídlo: 787 01 Šumperk, 
B. Němcové 2930/20 jako oprávněnou na uložení zemního 
kabelového vedení NNk v  pozemcích p. č.  3343/4, 3343/5 
a 3343/12 a umístění pojistkové skříně na pozemku p. č. 3343/5 
vše v k. ú. Nový Malín.

15/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  zřízení 
věcného břemene – služebnosti č.  IV-12-8020476/VB/1, Nový 
Malín – č. parc. 1936, VNk, DTS mezi Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, 
sídlo: 788 03 Nový Malín 240 jako povinnou a  společností ČEZ 
Distribuce a.s., IČ:  24729035, sídlo: 405 02 Děčín, Děčín IV – 
Podmokly, Teplická 874/8 zastoupenou na základě plné moci 
společností ENPRO Energo  s.r.o., IČ:  28628250, sídlo: 757 01 
Valašské Meziříčí, Sokolská 137/45 jako oprávněnou na uložení 
zemního kabelového vedení VNk v  pozemcích p.č.  1936, 3232, 
3233/1, 3234/1 a 3305 vše v k.ú. Nový Malín.

16/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  dílo 
č. 2/2024 na akci: „Rekonstrukce obecního bytu v domě č.p. 686 
v  Novém Malíně“ mezi Obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín 240, jako objednatelem a společností Provozní 
Nový Malín, s.r.o., IČ: 25861905, sídlo: 788 03 Nový Malín 240, jako 
zhotovitelem, za cenu ve výši 446.426,90 Kč bez DPH.

17a/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku na zpracování 
koncepce Strategického rozvojového dokumentu společnosti 
ARKÁDA – společnost pro obnovu a  využití památek,  s.r.o., 
IČ:  28094361, 394 68 Žirovnice, Tyršova 370, v  celkové výši 
19.000 Kč.

17b/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku na administraci 
projektu „Stavební úpravy chodníku pro zvýšení bezpečnosti 
dopravy, Nový Malín společnosti ARKÁDA – společnost pro obnovu 
a využití památek, s.r.o., IČ: 28094361, 394 68 Žirovnice, Tyršova 
370, v celkové výši 47.000 Kč.

17c/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku k  projektu 
„Odborné učebny Nový Malín“ společnosti ARKÁDA – společnost 
pro obnovu a využití památek, s.r.o., IČ: 28094361, 394 68 Žirovnice, 
Tyršova 370, na vypracování ex-ante analýza rizik v  celkové výši 
10.000 Kč.

17d/19/2024 Rada obce schvaluje cenovou nabídku na vypracování 
projektové žádosti pro získání dotace k projektu „Odborné učebny 
Nový Malín“ společnosti ARKÁDA – společnost pro obnovu a využití 
památek,  s.r.o., IČ: 28094361, 394 68 Žirovnice, Tyršova 370, na 
vypracování studie proveditelnosti v celkové výši 52.000 Kč.

18/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření Smlouvy o  realizaci 
překládky sítě elektronických komunikací pro účely stavby 
„Cyklostezka Nový Malín – Hrabišín (II/446), k.ú. Nový Malín“ mezi 
společností České Radiokomunikace a.s., IČ: 24738875, se sídlem 
Skokanská 2117/1, Břevnov, 169 00 Praha 6, jako vlastník sítě 
elektronických komunikací a Obcí Nový Malín, IČ: 00303089, sídlo: 
788 03 Nový Malín 240, jako stavebníkem.

19a/19/2024 Rada obce schvaluje prodloužení platnosti 
dokumentu „Energetická politika obce Nový Malín“, v nezměněné 
podobě do 31. 12. 2024.

19b/19/2024 Rada obce schvaluje prodloužení platnosti Směrnice 
„Systém managementu hospodaření energií Nový Malín“ do 31. 12. 
2024.

19c/19/2024 Rada obce schvaluje „Akční plán energetické politiky 
obce na rok 2024“.

20/19/2024 Rada obce schvaluje uzavření smlouvy o  dílo na 
zpracování projektové dokumentace elektro včetně technické 
přípravy, koordinace a  řízení projektu pro realizaci výstavby FVE 
na celkem 6 objektech ve vlastnictví obce Nový Malín v  rámci 
výzvy Modernizačního fondu RES+4/2022 „Komunální FVE pro 
větší obce“ mezi obcí Nový Malín, IČ:  00303089, sídlo: 788 03 
Nový Malín 240, jako objednatelem a Energeticko - vodárenským 
inovačním klastrem z.s., IČ:  05365376, sídlo: 530 02 Pardubice, 
Pardubice – Staré Město, Pernštýnská 15, jako zhotovitelem, za 
celkovou cenu díla 1,163.418 Kč bez DPH.

V Novém Malíně 26. ledna 2024
Zapsal: Mgr. Marek Štencl

Mgr. Marek Štencl, v. r., starosta obce
Lenka Tylová, v. r., místostarostka obce


